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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EL DIA 28 DE MAIG
DE 2009

1
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 28 de maig de 2009 Hora: 20,00

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es
reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel Corredera Sanchis, els
regidors i les regidores:

D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES
SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
SRA. LUCIA MORENO CASTILLO
D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
D. ARTURO SANZ TORRALBA
D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA

Excusen la no assistència per malaltia el regidor D. Salvador García de la Mota.
El regidor D. Alfredo Catalá Martínez abandona la sessió després del punt 8 de l'orde

del dia.
Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la corporació.
Abans de donar inici a la sessió el Sr. alcalde demana un minut de silenci per la

defunció del fill del regidor D. Antonio Labella Guilarte.

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ÉS EL CAS, DELS ESBORRANYS DE LES
SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS DIES 23 I 30 D'ABRIL I
11 DE MAIG DE 2009.



                  Secretaría                                            2
De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la
Presidència a consideració de la corporació els esborranys de les sessions celebrades
pel Ple de l'Ajuntament els dies 23 i 30  d'abril 2009 i 11 de maig del 2009, que ha sigut
remesa als portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa l'article 80.2 de
l'esmentat text legal.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que l'acta de la sessió de 23 d'abril,
en la pàgina 21 arreplega, en relació amb la seua intervenció, ”diu que desitja que
s'arreplegue en l'acta  que el Sr. Fernández Bielsa ha manifestat que es pagarà a
LUBASA més diners del que diuen els tècnics”, mentres que açò no es manifesta en la
intervenció del Sr. Fernández Bielsa, per la qual cosa demana que s'incorpore la dita
manifestació.

Intervé el Sr. Merenciano Benavent i diu que en el Ple anterior es va negar la
petició feta pel seu grup, en el sentit d'arreplegar literalment en l'acta les paraules del Sr.
alcalde.

El Sr. alcalde aclarix que el que va manifestar eixe dia va ser que estava satisfet
amb el que l'acta reflectia respecte de la seua intervenció.

El Sr. García Aleixandre diu que sol·licita no que es modifique la intervenció d'un
altre regidor, sinó que s'arreplegue, per la qual cosa demana que es revise la gravació.

L'acta corresponent a la sessió plenària celebrada el dia 23 d'abril queda sobre la
mesa.

Se sotmet al Ple l'aprovació dels esborranys de les actes de 30 d'abril i 11 de
maig que s’aproven per unanimitat dels membres assistents.

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern.

2. APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST MUNICIPAL PER AL 2009,
PLANTILLA DE PERSONAL I RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control  d'Interior i
Benestar Social i del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda i Especial
de Comptes, favorables a l'aprovació inicial del pressupost municipal per al 2009, plantilla
de personal i relació de llocs de treball i altres sentències.

El Sr. secretari informa de la presentació de dos esmenes. Sent la primera d'elles,
per registre d'entrada, la presentada pel Grup Popular, pren la paraula el Sr. Jarillo
Sánchez i diu que l'esmena es presenta en relació amb les bases d'execució del
pressupost i consistix a suprimir en la base 35 els punts 4,5 i 6 i en la base 45, segon
paràgraf, modificar els deu pagaments que es poden sol·licitar en la Comissió d'Hisenda,
per vint pagaments.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent, del Grup Socialista, proponent de la
segona esmena, i diu que la dita esmena també està relacionada amb la base 45 i es
demana que en l'apartat primer s’incorpore que se’ls proporcione mensualment les
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factures rebudes, i suprimir la part final de l'apartat 1: “una vegada quede constància que
s'ha realitzat l'arqueig i les conciliacions bancàries que corresponguen”.

Quant a l'apartat 2, diu, l'esmena proposa que s'incloga el paràgraf següent:
“incloent tota la documentació que obre en poder d'Intervenció referent a eixos
pagaments” i substituir en el dit apartat “no podran superar el nombre de 10 pagaments”
per “no podran superar el nombre de 20 pagaments”.

A continuació, s'inicia el debat sobre el fons de l'assumpte i intervé el Sr.
Merenciano Benavent i diu que en el seu grup entenen que es tracta d'un pèssim
pressupost, i això per diverses raons, entre elles, la seua utilització per a realitzar una
política demagògica com en la resta de l'Estat i ser contrari a les directrius  que des del G-
20 s'han donat per a tractar de pal·liar la crisi  actual, que consistixen, entre altres, a
potenciar les inversions i l'ocupació. Mentres que este pressupost, diu,  va en una direcció
contrària i suposa rebutjar tot el que implique un canvi de l'actual model productiu, que es
basaria en propostes que augmenten la formació i la qualificació dels treballadors, mentres
que este pressupost no sols no augmenta les perspectives de l'exercici anterior, sinó que
les disminuïx.

Afirma que en este moment ha de donar-se una major cobertura social i este
pressupost no ho fa, havent-se produït només un xicotet increment en el capítol
d'atencions socials que considera insuficient.

Manifesta que l'equip de govern ha incomplit el termini de presentació que marca la
Llei i, no obstant això, a pesar del retard ho han fet malament i, afig, encara que tinga un
balanç zero, naix amb un dèficit que, com a mínim, és de dos-cents mil euros, per la qual
cosa sol·licita que es retire.

Respecte de les inversions, diu que l'annex del 2009 és el més baix dels últims
anys, quan el que demana l'Estat i les persones més enteses és que es col·labore a tractar
d'aconseguir més llocs de treball, atés que l'obra pública és la que pot amortir el problema
de desocupació.

En partides com promoció social, afig, es contemplen 128.000€ menys; 72.000€
menys en educació; 1.800.000€  en benestar comunitari; 760.000€ en cultura, etc. és a dir,
afig, en totes aquelles que són els paràmetres necessaris per a tractar d'aconseguir pal·liar
els efectes de la crisi sobre els més necessitats.

Explica que en la partida de benestar comunitari, que inclou la d'arreplega  i
eliminació de residus sòlids urbans, es produïx una disminució important de 881.000€ que
es deixen de pagar a l'entitat de Tractament de Residus Sòlids de la Generalitat, però que
realment es continua pagant perquè en el rebut d'aigua ha aparegut una nova taxa
(TAMER), que suposa el cost d'eliminació dels residus sòlids urbans. Afig que en este
municipi no es pagava res pel concepte d'arreplega de fem perquè estava inclòs en
l'impost de l'IBI des de l'any 1997, i que ara podrien destinar-se eixos 881.000 euros a
baixar el dit impost, fent com els municipis pròxims de Paterna o Torrent que estan
estudiant els mecanismes per a poder tornar eixos diners als seus veïns, atés que, en cas
contrari, els veïns d'este poble estaran pagant dos vegades l'eliminació dels residus sòlids
urbans.
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Prosseguix dient que en la partida de recursos hidràulics s'ha passat de 33.000 a

376.000 euros, pel fet que el col·lector que es va fer per a evitar les inundacions del c/
Pare Llançol amb C/ S. Antonio està mal fet i ha de desfer-se, la qual cosa costarà molts
diners.

Manifesta que el tema més greu és que s'ha portat un pressupost amb dèficit, fent
menció concreta d'un decret firmat per Alcaldia el dia 27 de gener del 2009 en  què es va
adjudicar el projecte de redacció del Centre de dia per un import de 235.422 euros, i
s'especifica la partida on es va a incloure eixe gasto, en què només hi ha 101.357 euros,
és a dir, que falten 134.065 euros. Afirma que es poden presentar més documents que
demostren que apareixen aproximadament 200.000 euros de dèficit en el pressupost, i
que el pressupost es presenta tard, mal i en contra dels interessos dels veïns.

Explica que hi ha més partides en què ocorre el que assenyala anteriorment, com
en el cas de l'acord adoptat en el passat Ple sobre obres en el centre de Servicis Socials i,
igualment, les partides d'on han d'eixir eixes reformes tampoc estan previstes en el
pressupost.

Sol·licita de la Sra. interventora que aclarisca si el pressupost pot aprovar-se amb
dèficit.

Finalment, respecte de l'esmena presentada, aclarix que sol·liciten que s'incloga en
el text que no sols se'ls aporte la relació de factures pagades sinó també de les rebudes, a
fi de poder controlar les coses que s'estan fent en l'Ajuntament.

Pren la paraula la Sra. interventora i explica que desitja fer constar que Intervenció
ha realitzat dos informes, un el 453/2009, que es referix a la legalitat del pressupost
presentat i a l'equilibri pressupostari, i afirma que el dit pressupost és equilibrat i complix
els principis d'equilibri. Al mateix temps, afig, Intervenció ha fet un altre informe amb
caràcter independent en què també es valoren els caràcters d'equilibri del pressupost, en
concret el d'estabilitat pressupostària, i avalua la capacitat de finançament.

Explica que el fet que el pressupost estiga equilibrat no vol dir que els gastos hagen
de ser iguals als ingressos, sinó que els ingressos corrents siguen suficients per a pagar
els gastos corrents més les amortitzacions de préstecs.

En relació amb allò que s'ha mencionat sobre honoraris del Centre de Dia que,
segons el portaveu socialista, no consta en el pressupost, diu que està reflectit en l'annex
d'inversions, tant la redacció del projecte com els honoraris de direcció de l'obra, afegint
que en la carpeta d'annex consta l'esmentat decret amb el contracte referit a la redacció
del projecte i al nou encàrrec de direcció d'obra.

Finalment, respecte de les partides relacionades amb Servicis Socials que no estan
previstes en el present pressupost, diu que les partides que es van donar de baixa en la
modificació de crèdits aprovades en el passat Ple eren incorporació de romanents de
l'exercici anterior i per això no formen part del crèdit inicial del pressupost de 2009.

Pren la paraula el Sr. alcalde per a aclarir que la partida de recursos hidràulics  a
què ha fet referència el Sr. Merenciano Benavent, dient que s'havien de pagar 376.000
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euros, fa referència als PPOS  i és la subvenció que es va sol·licitar a Diputació per al
tema de clavegueram de tot el municipi.

Intervé el Sr. Jarillo Sánchez i diu que el seu grup no està a favor de l'esmena
presentada pel grup socialista, principalment perquè l'article 297 del Text Refós de la Llei
d'Hisendes locals diu que la Intervenció de l'entitat local remetrà al Ple de l'entitat per
conducte de la Presidència, informació de l'execució dels pressupostos i del moviment de
la Tresoreria per operacions pressupostàries independents i auxiliars del pressupost i de la
seua situació, en els terminis i amb la periodicitat que el Ple establisca. Per això, explica,
no considera que Intervenció haja d'entregar en la comissió d'Hisenda qualsevol factura
que haja sigut presentada i registrada, sinó que la seua funció és que siguen controlades,
comptabilitzades i pagades i es passen posteriorment, després de complits els
corresponents controls.

Entrant en el tema del pressupost diu que la labor de l'oposició  és realitzar
propostes alternatives i el Sr. Merenciano Benavent s'ha limitat a criticar tot el que s'ha
reduït. Afig que des de l'any 1992, excepte en el 97, que va haver-hi un 2% menys
d'ingressos, en tots els altres han sigut superiors en diferent mesura, mentres que
enguany la previsió és que descendisquen els ingressos aproximadament un 15,53%. Per
això, diu, efectivament han baixat quasi totes les partides menys la de Personal, ja que cal
atendre el que marca la legislació i s'ha hagut de posar una quantitat que suposa
aproximadament la tercera part del que demandava el personal, per la qual cosa agraïx
als sindicats la seua comprensió de la situació actual i, afig, s'ha pujat només la cobertura
social.

Aclarix que els 760.000 euros que el Sr. Merenciano ha afirmat que s'han baixat en
Cultura corresponen als pressupostos de Cultura i no al que han baixat.

Prosseguix dient que, efectivament, es reduïxen les inversions i que gràcies als
Plans Camps i Zapatero s'han pogut comptar amb 17 o 18 milions d'euros per a
inversions, ja que com es preveu que entren quatre o cinc milions d'euros menys ha sigut
necessari fer equilibris i retallar la majoria de les partides.

En el segon torn d'intervenció, el Sr. Merenciano Benavent diu que en la
documentació que posseïx i l'acta del Ple del mes passat, en concret, en l'informe de data
14 d'abril del 2009, es diu que l'expedient 4/2009 es finança amb baixes per anul·lació en
les partides 433, 611.006, 611.008 i 121.426.008 del pressupost de gastos de 2009 i, per
això, haurien d'estar incloses en el present pressupost.

Repetix que a banda del que pose en l'annex d'Inversions, en el decret mencionat
anteriorment s'inclou la redacció del projecte en una altra partida que és la 466.227 i no
està, afig que açò fa que el pressupost continga errors que porten a un dèficit, per la qual
cosa sol·licita la seua retirada.

A continuació, menciona una sèrie de partides, com la de transport de Cultura,  que
és la 451.223, que també ha tingut una modificació de crèdits a través de Junta de
Govern, per un import de 3.500€, i només apareixen 2.000 en el pressupost; la 455.131,
pressupostada per 0€ però que s'ha fet una modificació de crèdits per la qual es trauen
1.500€ d’ella.
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Manifesta que és cert que inicialment s’ingressarà un 5% menys però hi ha un

ingrés ja d'1.300.000€ que no està comptabilitzat en este pressupost.

Prosseguix dient que no se li ha contestat res sobre l'EMTRE, repetint que s’hauria
aprofitar per a abaixar l'IBI als veïns.

Afirma que, a pesar del que s'ha dit pel Sr. alcalde,  hi haurà un gasto per a reparar
el que es farà al carrer Pare Llançol, afegint que este fer i desfer és un exemple del model
de gestió del Partit Popular.

Pren la paraula la Sra. interventora i diu que Intervenció és un òrgan independent
en el seu funcionament i una de les seues competències  és informar de l'equilibri
pressupostari. Per això, afig, en l'informe 453, amb caràcter independent i responsable, diu
que és equilibrat.

Quant als indicadors que consten en l'informe 445/09 diu que Intervenció arreplega
els indicadors que marquen la legislació d'Hisendes locals i no són subjectius. Afig que tot
el que es farà  està basat en indicadors que són valorables objectivament indiquen
l'equilibri pressupostari del pressupost inicial presentat.

Quant a l'acord adoptat en el Ple anterior que es parla d'una baixa per anul·lació,
diu al Sr. Merenciano Benavent que acaba de llegir les partides de la procedència de les
baixes, afegint que eixes partides, la classificació econòmica de les quals acaben en 006,
007 i 008, procedixen d'exercicis anteriors i així es va aprovar pel Ple. Quan hi ha una
incorporació de romanents, continua, eixes partides no poden aparéixer en el crèdit inicial
del pressupost que el Ple aprovarà.

Reitera que les bases d'execució compten amb tot el tràmit previst perquè les
modificacions de crèdit, aprovades per Junta Local de Govern o per  Ple, es puguen
incorporar a este pressupost inicial, per la qual cosa no vulnera cap norma legal o
pressupostària i complixen tots els requisits de transparència.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu que l'ingrés mencionat anteriorment pel
portaveu socialista per un import d'1.300.000 correspon a patrimoni municipal que no pot
incloure's en un pressupost per a gasto corrent.

D'altra banda, diu, es tracta d'un pressupost d'ingressos però ja es veurà què
s'ingressa, tenint en compte allò que s'ha manifestat per la Hisenda Nacional.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i critica la intervenció del portaveu
socialista qualificant-la de demagògica, i de prova que no ha estudiat en absolut el
pressupost.

Prosseguix dient al Sr. Merenciano Benavent que ha mencionat les normes del G-
20 quan fa poc estaven per la “aliança de civilitzacions” i amb els països no alineats,
afegint que el Sr. Zapatero està desitjós d'estar en el G-20 i ara en el G-8 i ha demanat a
França i Itàlia el favor que segurament caldrà pagar, en el cas de França, comprant totes
les locomotores de l'AVE i els vagons d'alta velocitat i, possiblement, a Itàlia se li haja
venut la major companyia elèctrica espanyola amb l'aquiescència del Govern.
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Al mateix temps, prosseguix, el portaveu del grup socialista hi ha acusat l'equip de

govern de no tindre en compte la situació de crisi, oblidant que fins fa un any i mig el
president del Govern afirmava que a Espanya no hi havia crisi, que països com França i
Alemanya tenien enveja d'este país perquè estava millor situat i que el sistema financer
espanyol era perfecte.

D'altra banda, afirma, ha confós el tema dels recursos hidràulics perquè si haguera
llegit tots els papers se n'hauria adonat que era un error i que s'estava parlant dels PPOS,
que són els que s'aprovaren pròximament i els que establiran unes millores en una
barriada de Mislata en l'entorn del  mercat i que res tenen a veure amb el carrer Pare
Llançol.

Entrant en el tema de l'eliminació de residus diu que una cosa és la taxa per
arreplega de fems que, efectivament, fa anys es va incorporar al rebut de l'IBI, i una altra
cosa és l'eliminació de residus sòlids que fins fa dos o tres anys es pagava directament
per l'Ajuntament de Mislata. Afig que és el mateix que a partir d'ara l'eliminació de residus
la pague l'EMTRE perquè, en definitiva, la repercussió serà sobre els impostos indirectes
que cobra la Generalitat.

Explica que la taxa per eliminació de residus sòlids l'ha pagada l'Ajuntament com
una quota a FERVASA, i eixos diners vénen de la recaptació dels impostos i, per tant, ho
pagaven els veïns.

Prosseguix dient que el punt que s'està tractant correspon a l'aprovació del
pressupost, plantilla de personal i relació de llocs de treball, i en la intervenció del portaveu
del grup socialista no ha dedicat ni una paraula a la plantilla, als treballadors, per la qual
cosa no ha mostrat ni un mínim respecte als sindicats d'este Ajuntament.

Finalitza al·ludint a allò que s'ha manifestat pel Sr. Merenciano sobre que el
pressupost és deficitari, destacant que el que s’aprovarà ara és el seu inici i hi haurà un
mes d'exposició al públic cosa per la qual podrà presentar les al·legacions que considere.

Conclòs el debat es passa a votació en primer lloc l'esmena presentada pel grup
popular sobre modificacions de les bases d'execució números 35 i 45, que és aprovada
per unanimitat dels membres assistents.

A continuació, es passa a votació l'esmena presentada pel grup socialista  sobre
modificació de la base d'execució número 45, que és rebutjada per nou vots a favor (Grup
Socialista) i onze vots en contra (Grup Popular).

A continuació, es passa a votació el fons de l'assumpte, i el Ple de l'Ajuntament per
onze vots a favor (Grup Popular) i nou vots en contra (Grup Socialista) va adoptar l'acord
següent:

Vist l'expedient d'aprovació del pressupost municipal per al 2009, plantilla de
personal i relació de llocs de treball.

Vist l'informe de Tresoreria, de data 21 de gener del 2009.

Vist l'informe del cap de Servici de Règim Interior, de data 13 de març del 2009.
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Vist l'informe d'Intervenció 453/09, de data 15 de maig del 2009, que literalment
diu:

“Assumpte: Aprovació del Pressupost Municipal de 2009

El contingut del Pressupost General, atés el que disposa l'art.164 i 165  del Reial Decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals (TRLHL ), està integrat pels següents documents.

1) Respecte del mateix Ajuntament:
1. Estats de Gastos i Ingressos (art. 164 i 165 del TRLHL).
2. Documentació que s'unix als Estats  (art. 165 TRLHL i 18-1 RD 500/90).

Memòria de la Presidència.
Annex de Personal.
Annex d'inversions. Art. 19 RD 500/90

Informe   Economicofinancer. Contingut; art.168 del TRLHL i art. 18  del
RD500/90.

Respecte de la Liquidació del Pressupost de  l'exercici anterior, exercici 2008, la dita
liquidació consta aprovada en resolució d'Alcaldia núm. 593/2009 d'11 de març
del 2009.

2) Les  Societats Mercantils de capital  íntegrament Municipal han de formular Estats  de
Previsió  d'Ingressos i Gastos, art.166 de TRLHL, amb el contingut regulat en l'art. 112
RD 500/90:
I/ Comptes de Resultats, inclou:

Compte d'Explotació.
Compte d'altres resultats.
Comptes de pèrdues i guanys.
Totes s'elaboraran segons el Pla General de comptabilitat vigent per a les

empreses espanyoles (113 RD500/90).
II/ El Pressupost de Capital. Integrat per (art. 113-2 RD 500/90):

Estat d'inversions reals i financeres.
Estat de les fonts de finançament de les inversions.
A més  formularan el P.A.I.F. per a l'exercici corresponent.

El Pressupost General d'una corporació, que engloba el de la mateixa entitat, el
dels organismes autònoms i el de les societats mercantils etc., haurà de presentar-se
“consolidat”, havent de  complir-se a  este efecte  els requisits de l'art. 115 i ss  del dit
RD 500/90.

Donats els requeriments efectuats per la intervenció municipal s'ha presentat a la
intervenció pressupost respecte de l'empresa municipal NETEJA, SANEJAMENT URBÀ
I MANTENIMENT DE ZONES VERDES DE MISLATA S.A..

A l'efecte d'efectuar l'informe de la Intervenció respecte l'empresa municipal, es
va formular proposta de delegació de la Intervenció municipal i mitjançant un decret de
l'Alcaldia núm. 3194/2008, rectificat per error material mitjançant un decret d'Alcaldia
1186/2009, s'ha procedit a la delegació de la fiscalització respecte del tècnic de
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Comptabilitat, constant informe de fiscalització de la intervenció delegada  núm.
1249/2008.

El Pressupost General Consolidat de l'Ajuntament de Mislata, ascendix al muntant
de 26.939.437,11€, de l'estat d'ingressos i 26.939.437,11 € de l'estat  de gastos, segons
el resum següent:

RESUM DEL PRESSUPOST

Capítol Ingressos Capítol Gast
1 IMPOSTOS DIRECTES 11.323.303,05 1 GASTOS DE 11.490.

PERSONAL
2 IMPOSTOS INDIRECTES 178.000,00 2 GASTOS EN B. CTES. 10.876.

I SERVICIS
3 TAXES I ALTRES 2.800.243,79 3 GASTOS FINANCERS 621.

INGRESSOS
4 TRANSFERÈNCIES 9.271.538,19 4 TRANSFERÈNCIA 1.744.

CORRENTS CORRENT
5 INGRESSOS 2.172.894,69

PATRIMONIALS
Recursos corrents 25.745.979,72 Operacions corrents 24.733.

6 ALIENACIÓ 12.960,00 6 INVERSIONS REALS 1.169.
D'INVERSIONS

7 TRANSFERÈNCIES DE 374.504,00 7 TRANSFERÈNCIES 64.
CAPITAL DE CAPITAL

8 ACTIUS FINANCERS 11.300,00 8 ACTIUS FINANCERS 29.
9 DEUTES 794.693,39 9 PASSIUS FINANCERS 943.

Operacions de capital 1.193.457,39 Operacions de capital 2.205.
TOTAL 26.939.437,11 TOTAL GASTOS 26.939.
INGRESSOS

El Pressupost General consolidat de l'Ajuntament de Mislata no diferix amb el del
mateix Ajuntament, després dels ajustaments de consolidació realitzats.

La plantilla de l'Ajuntament, assenyala l'article 126 del Reial Decret
Legislatiu 781/86, de 18 d'abril, Text Refós de les disposicions legals vigents en
matèria de Règim Local (TRRL), en relació amb el que disposa l'article 90.1 de la
Llei 7/85, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local,  haurà de
comprendre tots els llocs de treball degudament classificats reservats a
funcionaris, personal laboral i eventual, haurà de respondre als principis de
racionalitat, economia i eficiència i a ella s'unirà els antecedents, estudis i
documents acreditatius de què s'ajusta als mencionats principis, aprovant-se
anualment, a través del Pressupost. L'art. 74 de la Llei 7/2007 per la qual s'aprova
l'estatut Bàsic de la Funció Pública, establix l'ordenació dels llocs de treball.

L'art. 21  i ss. De la Llei 7/2007, per la qual s'aprova l'estatut Bàsic de la Funció
Pública regula el sistema de retribucions del personal funcionari, laboral i interí.
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S'ha remés per Règim Interior en data 12 de maig del 2009, a petició de la

Intervenció Municipal, expedient actualitzat de Plantilla per a l'exercici 2009 a l'efecte de
la seua inclusió en el Pressupost Municipal per a l'exercici 2009. Consta Proposta del
regidor de Personal de data 12 de març del 2009, acta de la Mesa General de
Negociació de data 12 de març del 2009 (sense firmar), informe del cap de Servici de
Règim Interior de data 12 de març del 2009, ofici d'esmena error en la RPT de la
Proposta del regidor de Personal, informe del cap de Servici de Règim Interior de data
23 de març del 2009, dictamen de la Comissió Municipal informativa d'Interior, informe
del Cap de Servici de Règim Interior de data 11 de maig del 2009.

Així mateix, s'ha remés per Règim Interior en data 12 de maig del 2009, a petició
de la Intervenció Municipal, expedient de Plantilla per a l'exercici 2009 actualitzat, a
l'efecte de la seua inclusió en el Pressupost Municipal per a l'exercici 2009, ANNEX DE
PERSONAL FUNCIONARI I LABORAL FIX de data 13 de març del 2009, i ANNEX DE
PERSONAL EVENTUAL O DE CONFIANÇA  I DELS MEMBRES DE LA CORPORACIÓ.

S'ha comprovat per la Intervenció que el nombre de vacants que figura en la RPT
segons dictamen de la Comissió Municipal Informativa d'Interior coincidix amb el nombre
de vacants de l'annex de Personal funcionari i laboral fix de data 13 de març del 2009,

En relació amb la plantilla i relació de llocs de treball  de funcionaris i laboral fix,
així com personal eventual o de confiança i dels membres de la corporació s'ha
comprovat  l'adequada correlació entre els gastos de personal continguts en la dita
plantilla, més les quantitats que corresponen al personal interí d'acord amb l'art.10 de la
Llei 7/2007,  amb les consignacions previstes en les distintes partides del pressupost per
a atendre els dits gastos, dins dels límits fixats en el Reial Decret 861/1986, pel que
s'establix el règim de retribucions dels funcionaris d'Administració Local.

No s'ha pogut comprovar així mateix la correlació entre els gastos de personal
laboral temporal,  ja que no consten en cap annex presentat a Intervenció,  i les
consignacions previstes en les distintes partides del pressupost per a atendre els dits
gastos. S'ha examinat els crèdits compromesos i retinguts en el pressupost prorrogat per
este concepte, amb l'avantprojecte de l'exercici 2009 i falta crèdit per un import de
21.232,86 € en el total de la classificació econòmica 131, per la qual cosa no s'adequa el
crèdit inicial del Pressupost Municipal al grau d'execució del Pressupost Prorrogat. No
obstant, revisat el Pressupost d'Ingressos en el seu estat d'execució actual, hi ha
recaptació neta no prevista en el Pressupost d'Ingressos de l'exercici 2009 pels següents
imports, 2.700,00€ en la partida 461.00 subvencions corrents Diputació, 1.160,00 € en la
partida 470.00 transferències corrents empreses privades, i 3.000,00 € en la partida
480.00 transferència famílies i institucions sense ànim de lucre. Així mateix hi ha crèdit
imputat en el pressupost de gastos referent al capatàs d'hostaleria per un import
subvencionat de 15.600 € segons resolució registrada en data 3 de març del 2009
pendent d'ingrés efectiu.

Examinat el projecte de Pressupost General que per a l'exercici de 2009 ha
format la Presidència de l'entitat, i en compliment del que establixen els articles 164 i  ss
, del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s'aprova el Text Refós de la
Llei Reguladora de les Hisendes locals (TRLHL ) i 18.4 del Reial Decret 500/1990, de 20
d'abril, pel que es desenvolupa el capítol primer del títol sext de l'Esmentada Llei, s'emet
el següent informe.
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1r Que xifrant-se els gastos en 26.939.437,11 euros i els ingressos en
26.939.437,11 euros ha de considerar-se que el pressupost no presenta dèficit inicial,
perquè els ingressos corrents, ingressos procedents d'alienació de parcel·les sobrants  i
ingressos de reintegrament de pagues al personal financen tots els gastos corrents,  part
del  capítol octau de l'estat de gastos, així com els interessos i l'amortització dels  préstecs
continguts en el corresponent estat de gastos.

2n En l'annex d'inversions consten inversions, imputables al capítol 6
per un import d'1.169.197,39 €. Es preveu el finançament de les dites inversions a
càrrec de nous préstecs, per un import total de 794.693,39 euros, coincident amb
la previsió inicial en el concepte 917.01 del pressupost d'ingressos, i amb
Subvencions de Capital procedent de la Diputació Provincial, per un import de
374.504,00€ , conforme amb la previsió inicial en el concepte 761.00 del
pressupost d'ingressos. En l'annex d'inversions per a l'exercici 2009, consta
concretat el total d'inversions previstes i les fonts de finançament. No s'ha
aportat memòries justificativa de les inversions relatives a material informàtic per
la totalitat de l'import de 25.600,00 €, i al PAP- Diputació per un import de
220.000,00 €.

D'acord amb el que disposa l'article 173.6 del TRLHL, la disponibilitat dels
crèdits pressupostaris d'inversions finançats amb les previsions inicials abans
assenyalades quedarà condicionada a l'existència de documents fefaents que
acrediten compromisos ferms d'aportació i la concessió de l'autorització prevista
en l'article 53 del mateix text legal.

3r Que examinat l'expedient, conté la documentació a què es fa referència en
els articles 164 i ss del TRLHL, amb el detall i el contingut que expressen els articles 8 i
següents del Reial Decret 500/90.

4t Que la formalització de l'operació de crèdit que apareix prevista amb
destinació al finançament d'inversions  consta en el capítol 9 de l'Estat d'Ingressos
corresponent a l'any 2009. L'estalvi net derivat dels resultats de la liquidació del
pressupost anterior  2008 és positiu i la càrrega financera imputable  tant als préstecs
anteriors  com  a l'operació projectada ascendix  a la quantia del 59% dels ingressos
corrents liquidats  a 31/12/2008.

5t Que una vegada aprovat el Pressupost General pel Ple de la corporació,
haurà de seguir-se el tràmit previst en els articles 169 de l'esmentat text  legal i 20 del
mencionat Reial Decret, no entrant en vigor fins que es complisca el que establix
l'apartat 5 de cada un dels articles. Fins que es produïsca l'entrada en vigor, i sempre
que s'haja iniciat l'exercici a què el Pressupost es referix, continuara en execució el
Pressupost Prorrogat.

6t Que d'acord amb el que disposa l'article 127 TRRL, una vegada aprovada
la plantilla i la relació de llocs de treball, es remetrà una còpia a l'Administració de l'Estat
i, si és el cas, a la de la Comunitat Autònoma respectiva, sense perjuí de la seua
publicació íntegra en el Butlletí Oficial de la Província, juntament amb el resum del
Pressupost.
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7m Que la previsió d'endeutament a llarg termini en el pressupost  del 2009,

ascendix a 794.693,39 euros,  i el dit import no supera el 10%  dels recursos ordinaris
consignats en el mateix, per la qual cosa d'acord amb allò que s'ha assenyalat en l'art.
52.2 del TRLHL i 47.2 de la Llei 7/85, Reguladora de les Bases de Règim Local,
modificada per la Llei 57/2003 , no s'exigix majoria absoluta per a l'aprovació de l'operació,
operació  inclosa en   el pressupost  municipal, en el que s'inclou com a previsió inicial.

 8u   L'art. 64 del Reglament Orgànic Municipal, establix que durant els deu dies
següents  a la presentació del projecte de pressupostos, els grups municipals podran
presentar esmenes.

D'acord amb el que disposa l'art. 16.2 del Reial Decret 1463/2007, de 2 de novembre,
pel que s'aprova el reglament de desplegament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre,
d'Estabilitat Pressupostària, en la seua aplicació a les entitats locals, la intervenció municipal
elevarà al Ple  un informe sobre el compliment de l'objectiu d'estabilitat de la pròpia entitat
local, el qual tindrà caràcter independent a l'emés al previst en l'art. 168.4  del TRLHL, el dit
informe sobre el compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària és el 406/2009 de data
5 de maig del 2009.

Així mateix consta en l'expedient del Pressupost Municipal per a l'exercici 2009
informe 445/2009 d'Intervenció sobre memòria de revisió del Pla de Sanejament.”

Vist els informes d'Intervenció 445/09 i 406/09 i l'informe de la intervenció delegada
(NEMASA) 1249/08.

S'acorda:

PRIMER: Aprovar inicialment el Pressupost General municipal per a l'exercici 2009,
pel seu import de VINT-I-SIS MILIONS NOU-CENTS TRENTA-NOU MIL QUATRE-
CENTS TRENTA-SET EUROS AMB ONZE CÈNTIMS en el seu estat d'ingressos i gastos
i el detall del qual és el següent:.

RESUM DEL PRESSUPOST

Capítol Ingressos Capítol Gast
1 IMPOSTOS 11.323.303,05 1 GASTOS DE 11.490.

DIRECTES PERSONAL
2 IMPOSTOS 178.000,00 2 GASTOS EN B. CTES. 10.876.

INDIRECTES I SERVICIS
3 TAXES I ALTRES 2.800.243,79 3 GASTOS FINANCERS 621.

INGRESSOS
4 TRANSFERÈNCIES 9.271.538,19 4 TRANSFERÈNCIA 1.744.

CORRENTS CORRENT
5 INGRESSOS 2.172.894,69

PATRIMONIALS
Recursos corrents 25.745.979,72 Operacions corrents 24.733.

6 ALIENACIÓ 12.960,00 6 INVERSIONS REALS 1.169.
D'INVERSIONS

7 TRANSFERÈNCIES 374.504,00 7 TRANSFERÈNCIES 64.
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DE CAPITAL DE CAPITAL

8 ACTIUS 11.300,00 8 ACTIUS FINANCERS 29.
FINANCERS

9 DEUTES 794.693,39 9 PASSIUS FINANCERS 943.
Operacions de capital 1.193.457,39 Operacions de capital 2.205.

TOTAL 26.939.437,11 TOTAL GASTOS 26.939.
INGRESSOS

SEGON: Aprovar inicialment la Plantilla de Personal i la relació de llocs de treball
per al 2009, les modificacions de la qual són les següents:

MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA PER A L'EXERCICI 2009

FUNCIONARIS

• Amortització d'una plaça d'informàtic.

LABORALS

b. Creació d'una plaça de capatàs d'obra (D16B1)

PLANTILLA DE PERSONAL
a) Personal funcionari

Núm Denominació del lloc Grup Subgrup
L 30/84 E.B.E.P.

I.- Habilitació nacional:
1 Secretari A A1
1 Interventor A A1
1 Tresorer A A1

II.- Escala d'administració general:

A) Subescala tècnica
4 Tècnic A A1
1 Tècnic de Gestió B A2

B) Subescala administrativa
12 Administratiu C C1

C) Subescala auxiliar
42 Auxiliar D C2

D) Subescala subalterna
30       Subalterns E Agrupació

professional

III.- Escala d'administració especial.



                  Secretaría                                            14
A) Subescala tècnica
a) Classe: Tècnics superiors:

  1    Arquitecte A A1
  1    Tècnic admón. Especial (urbanisme) A A1
  1    Tècnic admón. Especial (servicis A A1

socials)
  1    Psicòleg A
  1 Tècnic superior biblioteques A A1

b) Classe: Tècnics mitjans:
  1    Bibliotecari B A2
  2    Arquitecte tècnic B A2
  2    Enginyer tècnic Industrial B A2
  1    Tècnic mig comptabilitat B A2
  1    Inspector de Rendes i Exaccions B A2
  3    Treballador social B A2
  1    Tècnic Promoció Ocupació B A2
  1    Director mitjans comunicació B A2
  1    Tècnic mitjà informàtica B A2

 c) Classe: Tècnics auxiliars
 3 Delineant C C1

B) Subescala de servicis especials:
a) Classe: Policia local i auxiliars

  1    Intendent Principal A A1
  2    Intendent B A2
  4    Inspector B A2
 10    Oficial C C1
 52    Agent C C1
  5    Agent 2n activitat C C1

b) Classe: Places comesos
especials

1 Assessor al consumidor A A1
1 Gestor cultural B A2
1 Tècnic d'immigració B A2
1 Tècnic gestió educativa B A2
1 Coordinador Desenvolupament Local B A2
1 Gestor Tercera Edat B A2
1 Tècnic mig control pressupostari B A2
1 Tècnic mig gestió tributària B A2
1 Tècnic mig coordinació dona B A2
1 Coordinador juvenil B A2
1 Tècnic promoció valencià B A2
1 Coordinador d'obres B A2
1 Tècnic AFIC B A2
2 Professor formador B A2
1    Informàtic-ofimàtic C C1
1    Inspector de consum C C1
1    Animador juvenil C C1
2    Animador C C1
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1    Agent promoció cultural  i dona C C1
1 Auxiliar de so C C1
3 Tècnic d'imatge C C1
1 Coordinador informació C C1
1 Monitor Educació física C C1
1 Tècnic auxiliar activitats esportives C C1
1 Informador juvenil C C1
2 Agent Benestar Social C C1
1 Agent acció comunitària C C1
1 Inspector obres i servicis C C1
2 Tècnic auxiliar Servicis socials C C1
3 Tècnic auxiliar Biblioteca C C1
1 Tècnic Auxiliar Arxiu C C1
1 Encarregat teatre i cine D C2
4  Auxiliar de biblioteca D C2
2 Auxiliar informàtic D C2
1 Auxiliar encarregat teatre E Agrupació

professional
C) Classe: Personal d'oficis

1    Oficial electricista D C2
1    Capatàs neteja edificis públics D C2
1    Capatàs d'obres i servicis D C2
1    Capatàs de jardineria D C2
1    Capatàs llanterner D C2
1    Capatàs electricista D C2
1    Capatàs servicis generals D C2
1    Capatàs general D C2
2    Conductor de vehicles i maquinària D C2
7    Oficial d'obres i servicis D C2
3    Oficial jardiner D C2
1    Capatàs obra D C2
1    Capatàs manteniment D C2
1    Capatàs hostaleria i catering D C2
1    Subaltern de piscines E Agrupació

professional
4    Operari neteja E Agrupació

professional
2    Peó obres i servicis E Agrupació

professional
1    Peó jardineria E Agrupació

professional

b) Personal laboral

Núm Denominació del lloc Grup Nivell Observacions
2 Conserge edificis públics 68% E 14
1 Capatàs d'obra D 16
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c) Personal eventual

1 Secretari/a Alcaldia 25.157,76€/any (14 pagues)
2 Assessors Regidors 23.959,77€/any (14 pagues)
1 Assessor/a PP 25.157,76€/any (14 pagues)
2 Assessor/a PSOE i IU 23.959,77€/any (14 pagues)

RELACIÓ ACTUALITZADA DE LLOCS DE TREBALL

Departament N.P. N.V GRU C.D. C.E. F.P. NAT OBSER.
Alcaldia
Secretari/a Alcaldia 1 0 25.157,76€/any (14 pagues) FE
Assessor/a Regidors 2 0 23.959,77€/any (14 pagues) FE
Assessor/a PP 1 0 25.157,76€/any (14 pagues) FE
Assessor/1 PSOE i IU 2 0 23.959,77€/any (14 pagues) FE

Intervenció:
Interventor 1 0 A 30 D1 CM F H.N.
Administratiu 2 1 C 19 A1 CM F
Auxiliar Admvo. 2 1 D 14 A1 CM F Int.
Tècnic Contabilid. 1 0 B 22 A1 CM F
Tècnic control presup. 1 0 B 22 A1 CM F
Auxiliar informàtica 1 0 D 14 A1 CM F

Tresoreria:
Tresorer 1 0 A 30 D1 CM F H.N.
Administratiu 1 1 C 19 A1 CM F Int.
Auxiliar Admvo. 5 1 D 14 A1 CM F Int.

Secretaria General:
Secretari 1 0 A 30 D1 CM F H.N.
Administratiu 2 0 C 19 A1 CM F
Auxiliar Admvo. 8 1 D 14 A1 CM F Int-
Subaltern 6 1 E 14 A1 CM F 1Transit.
Conserge 68% 2 0 E 14 A1 CM L
Tècnic Prom. Val. 1 0 B 22 A1 CM F
Auxiliar informàtica 1 0 D 14 A1 CM F
Tec. Mitjà informàtica 1 0 B 22 A1 CM F
Informàtic 1 0 C 19 A1 CM F
Tècnic Aux. Arxiu 1 1 C 18 A1 CM F

Sanitat, Mercat, Infraccions i Sancions:
Cap de servici 1 0 A 26 D1 LD F
Auxiliar Administratiu 1 0 D 14 A1 CM F

Contractació i Patrimoni
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Cap de servici 1 0 A 26 D1 LD F
Tècnic de Gestió 1 1 B 22 A1 CM F Int.
Administratiu 1 0 C 19 A1 CM F
Auxiliar Administratiu 1 0 D 14 A1 CM F

Gestió Tributària
Cap Departament 1 0 B 24 D1 CM F
Inspector Rendes 1 0 B 22 A1 CM F
Administratiu 2 0 C 19 A1 CM F
Auxiliar Admvo. 4 2 D 14 A1 CM F 1 Int.

Cultura i Educació:
Cap de servici 1 0 A 26 D1 LD F
Téc. Sup. Bilbiotecas 1 1 A 24 D1 CM F C.S.
Bibliotecària 1 0 B 24 D1 CM F
Tècnic Gest.Educativa 1 0 B 22 D1 CM F
Coordinador juvenil 1 0 B 22 D1 CM F
Director Med. Com. 1 0 B 22 A1 CM F
Gestor cultural.. 1 0 B 22 D1 CM F
Administratiu 1 0 C 19 A1 CM F
Coordinador informacio 1 0 C 19 A1 CM F
Monitor Ed. Física 1 0 C 22 D1 CM F
Tècnic Aux. Act. Dep. 1 0 C 18 C1 CM F
Informador juvenil. 1 0 C 20 D1 CM F
Animador Juvenil 1 1 C 18 A1 CM F Int.
Tècnic imatge 3 0 C 18 A1 CM F
Auxiliar so. 1 0 C 18 A1 CM F
Animador 2 0 C 18 A1 CM F
Agent Prom. Cult. I dona 1 0 C 20 D1 CM F
Tècnic Aux. Biblio 3 0 C 18 A1 CM F
Encarregat teatre i cine 1 0 D 16 C1 CM F
Auxiliar Enc. Teatre 1 1 E 14 C1 CM F Int.
Auxiliar administratiu 4 0 D 14 A1 CM F
Auxiliar Biblioteca 4 0 D 14 A1 CM F
Subaltern 19 7 E 14 A1 CM F 7 Int.

Policia Local:
Intendent principal 1 0 A 30 D3 LD F
Intendent 2 0 B 26 D3 CM F
Inspector 4 3 B 24 D3 CM F 3 Int.
Oficial 10 3 C 22 B7 CM F 1 Int. 2 C.S.
Agent 52 8 C 20 A7 CM F 8 C.S.
2a Activitat 5 2 C 20 A7 CM F
Auxiliar Admvo. 4 0 D 14 A1 CM F
Subaltern 1 0 E 14 A1 CM F

Règim interior:
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Cap de servici. 1 0 A 28 D1 LD F
Administratiu 1 0 C 19 A1 CM F
Auxiliar Admvo. 3 0 D 14 A1 CM F

Consum
Cap Servici 1 0 A 26 D1 LD F
Inspector Consum 1 0 C 19 A1 CM F
Auxiliar 1 1 D 14 A1 CM F Int.

Urbanisme:
Arquitecte 1 0 A 28 D1 LD F
Cap de servici 1 0 A 26 D1 LD F
Arquitecte Tècnic 2 1 B 24 D1 CM F Int.
Enginyer Tècnic IND. 2 1 B 24 D1 CM F Int.
Delineant (Cap Neg.) 1 0 C 19 B1 CM F
Delineant 1 0 C 18 A1 CM F
Delineant- Inspector 1 0 C 20 C1 CM F
Inspector Obres i Servic 1 0 C 20 B1 CM F
Coordinador obres 1 1 B 22 B1 CM F
Administratiu 1 0 C 19 A1 CM F
Capatàs general 1 0 D 18 B1 CM F
Capatàs. 6 0 D 16 B1 CM F
Auxiliar administratiu. 4 1 D 14 A1 CM F Int.
Oficial obres i servicis 7 1 D 14 A1 CM F
Oficial jardins 3 0 D 14 A1 CM F
Oficial electricista 1 0 D 14 A1 CM F
Conductor vehíc. I maq. 2 0 D 14 A1 CM F
Subaltern Piscines 1 0 E 14 A1 CM F
Netejadora 4 0 E 12 A1 CM F
Peó obres i servicis 2 1 E 12 A1 CM F
Peó jardins 1 0 E 12 A1 CM F

Benestar social:
Cap de servici 1 0 A 26 D1 LD F
Psicòleg. 1 0 A 24 A1 CM F
Treballador social. 3 0 B 22 C1 CM F
Tècnic Prom. emp 1 0 B 22 C1 CM F
Gestor Tercera Edat 1 0 B 22 D1 CM F
Tècnic coord. Dona 1 0 B 22 D1 CM F
Tècnic immigració 1 1 B 22 C1 CM F
Agent acció comuneta 1 0 C 18 A1 CM F
Tècnic aux. servic. Soc. 2 0 C 18 A1 CM F
Auxiliar Admvo. 3 3 D 14 A1 CM F 3 Int.
Subaltern 4 1 E 14 A1 CM F Int.

ADL
Coord. Desenvolupament 1 0 B 24 D1 CM F
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Loc
Agent benestar social 2 0 C 20 D1 CM F
Professor Formador 2 2 B 22 A1 CM F
Capatassos 3 3 D 16 B1 CM F
Capatàs Obra 1 1 D 16 B1 CM L
Tècnic AFIC 1 1 B 22 A1 CM F
Auxiliar Admvo. 2 2 D 14 A1 CM F
Administratiu 1 0 C 19 A1 CM F

Abreviatures utilitzades:
NP: Nombre de llocs
NV: Nombre de vacants
CD: complement destí
CE: Complement específic
FP: Forma de provisió (CM: concurs mèrits; LD: lliure designació)
NAT: Naturalesa (F: funcionari; L: Laboral)

TERCER: Sotmetre a informació pública l'expedient d'aprovació del pressupost i
plantilla de personal per un termini de quinze dies per a la presentació de reclamacions

3. APROVACIÓ DEL PLA DE SANEJAMENT FINANCER REVISAT.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda i
Especial de Comptes, favorable a l'aprovació de la proposta de Pla de Sanejament
Financer revisat.

En primer lloc, pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez a fi d'explicar l'esmena
presentada pel grup popular i diu que a la vista de l'informe d'Intervenció sobre el Pla de
Sanejament es produïa una circumstància consistent que units els indicadors, el d'estalvi
net, donava negatiu al final del període de sanejament. Per això, afig, encara que en teoria
es podia disposar de tota la vigència del Pla per a resoldre este tema, atés que encara no
s'havien aprovat els pressupostos, han presentat una esmena que implica un increment en
els ingressos en concepte de taxa sobre la telefonia mòbil, d'acord amb un informe
presentat pel tècnic de gestió tributària, que empara eixe increment i, d'altra banda, s'ha
disminuït la previsió de préstecs, atés que possiblement es podrà fer ús d'eixos ingressos
abans mencionats d'1.300.000€ i, possiblement, d'una altra quantitat que entrarà a primers
del 2010 d'un altre PAI.

Finalitza dient que amb esta esmena, segons l'informe d'Intervenció, eixe indicador
d'estalvi net ja és positiu.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que des de l'any 2007 Intervenció
va informar que calia redactar un Pla de Sanejament i no es va fer fins a març del 2008,
que va ser quan es va portar a Ple i es va aprovar este Pla, que té una vigència teòrica de
tres anys. Afig que abans de finalitzar l'any, Intervenció va informar que caldria establir
mesures correctores, la qual cosa significa que no es va fer correctament.
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Contí¡inua dient que ara, més de cinc mesos després, torna a portar la Memòria de

revisió del Pla de Sanejament Financer amb data 13 de maig, i Intervenció informa que
està malament perquè en els anys 2010 i 2011 donarà unes dades negatives, motiu pel
qual els grups de l'oposició van demanar la retirada d'este punt en la comissió informativa.

Prosseguix afirmant que esta és la segona revisió en un mes i explica que la
solució que s'aporta és allargar els terminis dels préstecs i incrementar els ingressos per
taxes, igual que es va fer en la primera ocasió en incrementar un 42% l'IBI.

Finalitza dient que un Pla de Sanejament és una miqueta més seriós i qualifica de
lamentable la política municipal del Partit Popular.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu que el Pla de Sanejament es va aprovar
al març del 2008 i és fruit, per tant, de la confiança en les paraules del president de
Govern sobre que a Espanya no hi havia crisi, per la qual cosa les previsions d'ingressos
es van fer a l'alça. Això explica, afig, que a causa d'allò que ha passat en estos quinze
mesos, s'haja hagut de revisar.

Explica que en el dia d'ahir es va celebrar una jornada de treball per part de
Diputació i Federació de Municipis i Províncies, amb l'assistència d'interventors i tresorers,
sobre el RD 5/2009, relatiu al pla de l'Estat perquè tots els ajuntaments puguen sanejar
deutes pendents de pagament i al que es van a acollir 8.500 ajuntaments.

Manifesta que l'equip de govern s'ha preocupat de fer un Pla creïble i assumible i
esta és la raó d’un cert retard que s'ha produït. Considera que allò que s'ha insinuat sobre
que es poden augmentar les taxes sense més suposa despreciar la labor d'un tècnic que
ha informat sobre la taxa i la d'una interventora que ho ha fiscalitzat. D'altra banda, afig,
també ha dit el Sr. Merenciano que els préstecs es poden allargar en el termini i açò és
desconéixer que per molt que s'allarguen per a calcular l'estalvi net cal calcular tota
l'amortització anual teòrica.

Finalitza dient que l'informe d'Intervenció deia que havia de corregir-se eixe
indicador negatiu durant la vigència del Pla, no que no es poguera aprovar, i açò és el que
s'ha fet després d'estudiar com es podia modificar.

En el seu segon torn d'intervenció el Sr. Merenciano Benavent diu que l'explicació
anterior és contradictòria perquè justifica el retard dient que era necessari un estudi
detallat, demanar molts informes, etc. encara que la Llei marca uns terminis que cal
complir i ara, no obstant això, en una setmana ha sigut capaç de modificar-ho tot.

Prosseguix dient que s'ha arribat a un Pla de Sanejament perquè durant més de
tres anys s'ha produït un romanent negatiu de Tresoreria, la qual cosa significa que s'està
gastant més diners del que s'ingressa. Per això, diu, el que cal fer és rebaixar gastos,
eliminant els superflus, cosa que no fan.

Manifesta que tant el primer Pla de Sanejament com les successives revisions es
basen en els increments d'impostos o taxes. Pregunta si no es consultarà el tècnic de
Gestió Tributària perquè no resulta creïble que en la primera revisió diguera que s'anava a
ingressar una quantitat i en la segona siga major.
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Intervé el Sr. Jarillo Sánchez  i diu que l'única taxa que s'ha considerat en esta

revisió és una taxa a les empreses de telefonia mòbil, i no afecta cap veí sinó empreses
com Vodafone, Movistar, TELECOM, etc. Aclarix que si s'ha considerat ara i no abans és
perquè a finals d'abril s'ha emés una sentència en què el Tribunal Suprem ha donat la raó
a l'Ajuntament de Badalona que va ser el primer que les va fixar i, per això, encara que
estava aprovada des de l'any passat, no s'havia inclòs com a ingrés per a evitar possibles
recursos, és a dir, per un principi de prudència.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i respon que este Ajuntament no malgasta
ni malgasta, encara que puga ser possible que es gaste més que s'ingressa, com pot
succeir a una família que cobrisca els seus gastos corrents i queden en situació de
desocupació a mitat d'any, perquè no hauran malgastat res però segur que estan en
números rojos en el banc.

Pren la paraula el Sr. alcalde per a afirmar que l'Ajuntament de Mislata va ser un
dels pioners a la Comunitat Valenciana a traure a la palestra que es podia cobrar una taxa
per telefonia mòbil, com ja es feia en ajuntaments de Catalunya, i fruit d’esta aprovació i de
les sentències que s'estan rebent, molts ajuntaments veïns estan demanant que este
Ajuntament els informe de com va fer l'expedient.

Conclòs el debat es passa a votació, en primer lloc, l'esmena presentada pel
Grup Popular com a conseqüència de l'informe d'Intervenció, número 445/2009, relativa
als apartats:  1.1.3, 1.4, 1.5 i 1.6, que és aprovada per onze vots a favor (Grup Popular) i
nou en contra (Grup Socialista).

Sotmés a votació el fons de l'assumpte, el Ple de l'Ajuntament per onze vots a favor
(Grup Popular) i nou vots en contra (Grup Socialista), va adoptar l'acord següent:

Vist l'expedient que es tramita sobre aprovació del Pla de Sanejament Financer
revisat.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 13 de maig del 2009.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 27 de maig del 2009, que literalment diu:

“Assumpte: Compliment objectiu estabilitat “revisió Pla de Sanejament
Pressupost Exercici 2009-2011, memòria de revisió del Pla de Sanejament presentat a la
Intervenció el 05/05/2009, així com la memòria de revisió del Pla de Sanejament
rectificada presentada a Intervenció el 27/5/2009.

ANTECEDENTS
En l'informe d'intervenció de 13 de maig del 2009, es conclou per part de la Intervenció
Municipal que encara que el percentatge de deute viu respecte dels ingressos liquidats
està dins dels límits legals, els recursos corrents de què disposa el municipi no són
suficients per al pagament dels gastos corrents més la càrrega financera, dels prestecs
ja existents a 31 de desembre del 2008 com dels projectats per als exercicis 2009, 2010
i 2011, per la qual cosa han de proposar-se mesures raonades per a esmenar en el
període de vigència del Pla presentat, l'estalvi net negatiu. L'estalvi net negatiu durant el
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període de vigència del Pla, segons les dades aportades per la Regidoria d'Hisenda en
la memòria inicial ascendixen als resultats següents:

Pressupost Estalvi net Estalvi net 2010 Estalvi net 2011
2009

A) Cap. 1-5 Ingressos
Liquidació ex. anterior. 31.696.523,10 25.745.979,72 26.590.000,00
B) Cap. 1,2,4 Gastos
(pressupost 2009) 25.089.280,14 24.112.173,41 24.627.000,00
CÀRREGA FINANCERA

2.256.531,79 2.614.207,33 2.679.910,42
Préstecs previstos 357.675,54 65.703,09 77.649,11
ESTALVI NET =
 A)-B)- càrrega financera 3.993.035,63 -1.046.104,11 -794.559,53

Es procedix a analitzar d'acord amb els indicadors d'avaluació, la rectificació al Pla de
Sanejament financer aprovat per acord Plenari de 27 de març del 2008, segons les
dades contingudes en la memòria de rectificació presentada a Intervenció el 27 de maig
del 2009.

A) Situació de capacitat de finançament: suma dels capítols 1 a 7 d'ingressos és
major o igual a la suma dels capítols 1 a 7 de l'estat de gastos:

Pressupost Pressupost inicial Previsió Previsió
2009 2010 PLA 2011 PLA

Cap.(1-7) Ingressos 26.133.083,72 27.236.504,00 28.116.504,00
Cap. (1-7) Gastos 25.966.642,09 26.041.504,00 26.893.504,00
Diferència 166.441,63 1.195.000,00 1.223.000,00

Superàvit Superàvit Superàvit

El compliment de l'objectiu d'estabilitat ha d'avaluar-se d'acord amb la definició
continguda en el SEC, Sistema Europeu de Comptes,  en concret, els drets a reconéixer
per este ajust són els registrats  en els capítols 1, impostos directes, capítol 2, impostos
indirectes i capítol  3. Les previsions inicials del pressupost s'han estimat basant-se en
els ajustaments d’informe de la Tresoreria Municipal  de 21 de gener del 2009,
l'increment respecte dels ingressos  en principi no previstos de la Taxa de Telefonia,
s'han considerat avaluables, tenint en compte els últims pronunciaments judicials,
l'informe del cap de Gestió Tributària de data 25 de maig del 2009, verificant-se l'estudi
de costos de l'ordenança de la Taxa de Telefonia, aprovada pel Ple de l’ajuntament el
dia 29/5/2008, elevat a definitiu el 19 de setembre del 2008, per Decret d'Alcaldia.

B)Estabilitat pressupostària avaluada per mitjà de la diferència entre actius financers i
passius financers (VAF – VPF):
VAF=(Gastos  Cap. 8 – Ingressos  Cap. 8)
VPF= (Ingressos Cap. 9 – Gastos Cap.9)

Pressupost Pressupost inicial 2009 Pla Sanejament Pla Sanejament
2010 2011

VAF 17.750,00 13.000,00 13000,00



                  Secretaría                                            23
VPF -149.051,63 -506.311,41 -736.823,94
Diferència 166.801,63 519.311,41 749.823,94

ESTABILITAT ESTABILITAT ESTABILITAT

C)  Equilibri pressupostari relació entre els ingressos corrents, menys gastos corrents,
més amortitzacions de préstec del pressupost. Estalvi net en cada exercici calculat
conforme el que disposa  l'art. 52 i 53 del Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes locals (TRLRHL) subjecta al concert de les noves operacions de crèdit
considerant els recursos corrents de cada exercici:

Pressupost Equilibri Pressupost inicial
2009

A) Cap. 1-5 Ingressos 25.745.979,72

B) Cap. 1,2,4 Gastos + CAP 3 +CAP 9 25.677.189,72

Equilibri 68.790,00
  Pressupost Equilibri Pressupost previst

2010
A) Cap. 1-5 Ingressos 26.960.000,00

B) Cap. 1,2,4 Gastos + CAP 3 +CAP 9 26.219.311,41

ESTALVI PRESSUPOSTARI A)-B) = 740.688,59
 (equilibri)

Pressupost Equilibri Pressupost previst
2011

A) Cap. 1-5 Ingressos 27.840.000,00

B) Cap. 1,2,4 Gastos + CAP 3 +CAP 9 27.301.823,94

ESTALVI PRESSUPOSTARI A)-B) = 538.176,06
 (equilibri)

No obstant, donat el que disposa l'art. 53 del Text Refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals (TRLRHL), establix que l'anualitat teòrica d'amortització, de cada un
dels préstecs a llarg termini concertats pendents de reembossament, així com  la de
l'operació projectada, es determinarà en termes constants, incloent els interessos i la
quota anual d'amortització, siga quina siga la modalitat i les condicions de cada operació.

Anualitat teòrica d'amortització a 13 de maig del 2009, inclús operacions
projectades pressupost 2009: 2.256.561,79 €,

Càrrega financera PTMO anteriors 2009: 2.209.581,49 €
Càrrega financera PTMO 1-2009  794.693,39:       46.980,30 €

TOTAL :2.256.561,79 €
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Pressupost Estalvi net 2009
A) Cap. 1-5 Ingressos 31.696.523,10
Liquidació 2008
B) Cap. 1,2,4 Gastos 25.089.280,14
(pressupost 2009)
CÀRREGA FINANCERA 2.256.531,79

ESTALVI NET = 4.350.681,17
 A)-B)- càrrega financera

Càrrega financera PTMO 2-2009  329.141,61 €:        59.539,93 €
Càrrega financera PTMO 3-2009  552.134,06 € :      288.680,88€
 L'evolució de l'ESTALVI NET, SEGONS LES PREVISIONS del PLA DE SANEJAMENT,
ascendixen a les quantitats següents :

Pressupost Estalvi net 2009 Estalvi net 2010 Estalvi net 2011
A) Cap. 1-5 Ingressos
Liquidació 2008 31.696.523,100 25.745.979,72 26.960.000,00
B) Cap. 1,2,4 Gastos
(pressupost 2009) 25.089.280,140 24.112.173,41 24.453.000,00
CÀRREGA FINANCERA

2.256.531,790 2.604.752,60 2.459.024,36
Prestem previstos 348.220,810 35.338,00 35.338,00
ESTALVI NET =
 A)-B)- càrrega financera 4.002.490,360 -1.006.284,29 12.637,64

D) Capital viu de les operacions de crèdit vigents, no excedix del 110 % de l'ingressos
corrents liquidats o meritats en l'exercici anterior (referència respecte de l'ingressos
corrents liquidats a 31/12/2008):
Capital viu operacions anteriors préstec 2009  15.730.232,14 (rectificat error material
respecte préstec  2001, informe de tècnic de  Comptabilitat de 13 de maig del 2009).

Ingressos corrents ja liquidats a 31/12/2008, 31.696.523,10 €,  el préstec  a efectuar en
el 2009, ascendix a 794.693,39 :
Les disposicions a realitzar en el 2009, dels préstecs inclús no disposats, més el previst
ascendix a 2.855.949, 77€, per la qual cosa el deute viu previst suma 18.586.181,91 €.
Percentatge  de deute viu 18.838.993/31.696.523,10*100= 59 %
Percentatge  de deute viu consolidat Empresa Pública:
                          ( 18.838.993+122.800,00)/31.696.523,10*100=59%
L'evolució del deute viu segons la previsió prevista en el Pla de Sanejament 2009,2010 ,
2011 , esmena de 27 de maig del 2009 ascendix a les dades següents:
Deute viu 18.586.181,91 18.924.021,60 19.731.861,29
Deute emprés públic 122.800,00 122.800,00 122.800,00
Recursos corrents liquidats 31.696.523,10 25.745.979,72 26.590.000,00

0,59025 0,74 0,75

Es conclou per part de la Intervenció Municipal que encara que el percentatge de deute
viu respecte dels ingressos liquidats està dins dels límits legals, els recursos corrents de
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què disposa el municipi són ajustats, encara que suficients per al pagament dels gastos
corrents més la càrrega financera, dels préstec ja existents a 31 de desembre del 2008
com dels projectats per als exercicis 2009, 2010 i 2011,   l'estalvi net és positiu respecte
de l'any que es referix el tancament del Pla de sanejament. Respecte anys successius,
donats els períodes de finalització dels préstecs, es genera suficient romanent per a
amortitzar el deute previst. En el cas que s'avalue per la Intervenció municipal el no
compliment del Pla de Sanejament (art.16 i art. 22 del Reglament d'Estabilitat per a les
corporacions locals) han de proposar-se  mesures raonades per a esmenar la
inestabilitat conseqüència de la desviació de les dades que s'aproven pel Ple de
l'Ajuntament  i es continguen en el període de vigència del Pla presentat el 27 de maig
del 2007”.

S'acorda: Aprovar el Pla de Sanejament Financer revisat que es transcriu a
continuació:

MEMÒRIA REVISIÓ PLA DE SANEJAMENT

I. PLA DE SANEJAMENT FINANCER

En el mes de març del passat any 2008 es va procedir a la confecció del pla
de sanejament a què estàvem obligats pels últims indicadors econòmics.

Es va confeccionar un pla triennal, que comprenia els exercicis 2008, 2009 i
2010.

Al llarg del segon semestre de l'any 2008 i en el que va del present 2009,
les dificultats que al març del 2008 a penes s'albiraven, han derivat en una crisi
d'una envergadura mai coneguda ni imaginada. Al marge de la repercussió a
nivell nacional o autonòmic, les entitats locals ens hem vist afectades per una
baixada considerable en els ingressos, al mateix temps que alguns gastos com
són capítol 1 i els contractes del capítol 2 han continuat creixent per estar
subjectes, bé a lleis, bé a acords contractuals i per un altre costat els gastos
d'ajuda social que afecten este capítol i en major grau al capítol 4, s'han hagut de
dotar amb majors imports per a fer front a la situació que estem vivint, situació
que ens ha abocat a haver de reconsiderar tot el que planifica i per això, a revisar
el pla inicial.

Tal com indicàvem en el pla que estem revisant, este municipi és 99 %
urbà, la qual cosa reduïx considerablement les possibilitats de recaptació per
altres ingressos que no siguen els derivats de l'IBIU i IVTM. És per això que al
marge de les modificacions que ja es van efectuar de l'IBIU, considerem que no
podem augmentar més, donada la situació que està travessant la ciutadania. És
per això que hem centrat els esforços en la revisió d'aquelles taxes o impostos
(ICIO, GUALS) que poden suposar un major ingrés. De fet ja s'ha sol·licitat
presenten liquidació definitiva a les empreses que van fer liquidació provisional
per ICIO en el segon trimestre de l'any 2005 i es procedirà de la mateixa manera
amb la resta de les liquidacions provisionals presentades.
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Pel que fa a taxes i altres ingressos, ja ha entrat en vigor la taxa sobre  la telefonia

mòbil, si bé ha sigut recorreguda per les empreses i això ens ha portat a no contemplar
el seu ingrés, fins que no comptar amb sentències fermes que ens permeta exigir-les. A
la data, tenim coneixement de sentència desestimatòria del Tribunal Suprem (de
13/2/09), sobre recurs de cassació a sentència del Tribunal Superior de Justícia de
Catalunya, presentat per una de les principals empreses de telefonia, admetent la
legalitat de la taxa posada per l'Ajuntament de Badalona. I ens consta que estan eixint
moltes sentències en tot l'àmbit geogràfic nacional, a favor dels ajuntaments que ja han
implementat esta taxa. És per això que encara que en este primer exercici 2009 no
contemplem ingressos per este concepte, per al 2010 i 2011 ja es considera alguna
quantitat.

Quant als Ingressos Patrimonials, el cànon a pagar per l'empresa que va resultar
adjudicatària del servici d'aigua potable ha sigut lleugerament superior a què es va
pressupostar i pràcticament és l'única quantitat a l'alça amb què comptem.

Respecte del gasto, en el capítol I, com s'havia previst, ha tingut el lògic increment
per la Llei de Pressupostos de l'Estat. S'ha procurat limitar al màxim el creixement de la
plantilla de personal, per la qual cosa, en el present exercici 2009, tan sols s'han creat
un lloc de capatàs d'obra, per imperatiu d'una sentència judicial, havent-se amortitzat
un lloc d'informàtic que es trobava vacant.

Al mateix temps i per al present exercici, s'ha procedit a congelar els sous de
l'alcalde i dels regidors alliberats.

Com a major gasto en este capítol 1, s'ha dotat una quantitat extraordinària per a
harmonització (parcial) de les retribucions dels funcionaris en l'apartat de productivitat,
així com per a la confecció i actualització de la RPT (coneguda com a Catàleg),  perquè
no era lògic que, desperquè de quasi tres anys de negociacions, la situació actual
incidira negativament en este col·lectiu. Igualment s'han dotat unes quantitats per a
nous conceptes de prestacions socials als treballadors d'este Ajuntament, com són
ajudes per a guarderia, ajudes per naixement de fills, etc. En qualsevol cas i per a
minimitzar la repercussió del capítol 1, tenint en compte com va el IPC, per a l'any
2010, s'ha considerat una repercussió de tan sols un 1% i per al 2011, del 2%.

En els capítols II i IV, sí que s'ha procedit a retallar el gasto, amb la qual cosa s'ha
aconseguit que este siga inferior a l'any anterior.

Accions programades

Donades les dates en què ens trobem, la revisió de l'any 2009, s'ha ajustat al
pressupost que, en estes dates, es troba pràcticament ultimant. Per als anys 2010
i 2011, s'ha considerat arredonir les xifres a milers d'euros, perquè per a quelcom
que té la consideració de previsió, entenem que no cal ajustar les xifres al
cèntim.

1. Accions sobre el pressupost d'ingressos

1.1.1. Sobre el capítol I “Impostos directes”

S'ha modificat la taxa que s'havia previst per a l'exercici 2009, fixant-se el tipus en
0,758, en lloc del 0,791 que s'havia previst. En principi queda el 0,636 per al 2010 com
s'havia fixat i s'establix provisionalment el 0,550 per al 2011.
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En total en este Capítol I, per IBIU està previst recaptar les quanties següents:

EXERCICI TIPUS DRETS RECONEGUTS AJUSTATS
2009 0.758 8.129.134,38
2010 0,636 8.450.730,00
2011 0,550 8.771.619,00

 1.1.2. Sobre el capítol II “Impostos indirectes”

 Tenint en compte la paralització patida per l'activitat de construcció, s'ha procedit a
realitzar una previsió més d'acord amb la realitat, estimant les quanties següents:

EXERCICI RECAPTACIÓ PREVISTA
2009 178.000
2010 350.000
2011 500.000

1.1.3. Sobre el capítol III “Taxes i altres ingressos”

En total en este Capítol III, està previst recaptar les quanties següents:

EXERCICI DRETS RECONEGUTS AJUSTATS
2009 2.800.243,79
2010 3.660.000,00
2011 3.970.000,00

1.1.4. Sobre el capítol V “Ingressos patrimonials”

En este capítol obtenim uns ingressos superiors sobre el previstro en el pla, per
augment principalment del canosàs a cobrar per aigües potables, al mateix temps que
en l'exercici 2009, encara s'obtindran uns ingressos considerables per interessos de la
tresoreria disponible. Per al 2010 i 2011, es prevee tindre uns menors ingressos per
interessos, alhora que es van a executar projectes pendents que fins ara s'incorporaven
a romanent, per la qual cosa realitzem les previsions següents:

EXERCICI RECAPTACIÓ PREVISTA
2009 2.172.894,69
2010 2.000.000,00
2011 2.000.000,00

1.2. Accions sobre el pressupost de gastos

1.2.1. Sobre el capítol I “Gastos de personal”

Per a l'any 2009 s'ha decidit no augmentar la plantilla de personal, tan sols s'ha
creat, per imperatiu “judicial”, una plaça de capatàs “laboral”, si bé, una vegada s'ocupe
esta plaça, quedaria vacant esta com “funcionari”. S'ha procedit a amortitzar una plaça
d'informàtic.
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1.2.2. Sobre el capítol II “Gastos en béns corrents i servicis”

Es limita el gasto del capítol II a 10.880.229,20 € per a l'exercici 2009, havent-se
retallat en la mesura que siga possible este capítol, que encara ha hagut de fer front
principalment a alguns increments que suposa la revisió dels contractes amb clàusula de
revisió per IPC, si bé en nombrosos casos s'ha decidit no renovar i traure de nou a
licitació els contractes a fi de no haver d'aplicar la clàusula del IPC.

1.2.3. Sobre el capítol III “Gastos financers”

A pesar que la situació actual ens ha abocat a haver de refinançar el deute, la
disminució dels tipus d'interés, ens permet preveure una lleugera disminució en este
capítol.

1.2.4. Sobre el capítol IV “Transferències corrents”.

Es limita el gasto del capítol IV a 1.744.684,09 en l'exercici 2009, podent reduir
quelcom més de 450.000 euros sobre el que preveu el pla anterior, principalment a
l'estalvi que ha suposat que s'haja fet càrrec l'EMT de l'eliminació dels residus (fems),
procedint al seu cobrament per mitjà d'una taxa que cobra directament als ciutadans.
Això ens ha permés fer front a l'augment realitzat en la partidad 313.480, tota ella
dedicada a ajudes socials. Per als exercicis 2010 i 2011, contemplem un augment en
previsió a haver de continuar dotant en major grau la partida d'ajudes socials.

1.2.5. Anualitats teòriques d'amortització

Durant l'exercici 2008 s'ha fet front a les amortitzacions dels préstecs en vigor, ara
bé, per a l'exercici 2009 s'ha pres la decisió de refinançar aproximadament el 50% dels
pagaments que s'havien de realitzar, perquè en cas contrari, i a pesar de la congelació i
disminució de gastos de diverses partides ja assenyalades, no haguera sigut possible fer
front a determinats gastos de caràcter social.

Per als exercicis 2010 i 2011, en principi s'han contemplat les quantitats a
amortitzar sense refinançar.

1.3. Situació a la fi de l'any 20008

Amb el pressupost de l'any 2008, podem dir que en general la realitat s'ha ajustat
prou a la previsió que es va fer en el pla de sanejament, s'havien previst uns ingressos
totals de: 31.916.924,46 euros i el pressupost tancat ha tirat una xifra d'ingressos nets de:
31.643.282,37 euros. Igualment en gastos s'havia previst una quantitat de: 31.157.243,74
euros i el pressupost tancat ha tirat una xifra de gastos reals de: 30.732.930,53 euros.

4. Situació a la fi de l'any 2009

Hem d'assenyalar que en l'exercici 2009, encara que ja es comptava amb uns
ingressos menors (en el pla de sanejament es contemplaven 3.100.000 euros menys
aproximadament), la realitat és que encara s'han retallat més els ingressos, amb la qual
cosa hem de pressupostar una quantitat d’uns 5.000.000 euros menys que l'any
anterior. Així  mateix, i en relació amb la Tresoreria afectada de 6.000.000 € per a nou
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Ajuntament i 1.400.000 € per al Centre de Dia, s'ha previst deixar en suspens el nou
Ajuntament, a fi de disposar de Tresoreria suficient per a fer front al pagament que se li
haurà de fer a Lubasa, per l'obra realitzada dels pàrquings, que es troben en situació
d'incompliment contractual. Per contra, previsiblement, es confia poder dur a terme el
Centre de Dia. Aclarit açò, passem a detallar l'any 2009, tal com ha quedat:

Pressupost d'ingressos. Drets reconeguts:

Capítol Denominació Previsió pressupost     2009
1 Impostos directes    11.323.303,05
2 Impostos indirectes         178.000,00
3 Taxes i altres Ingressos      2.800.243,79

   ** Ingressos afectats
   ** Ingressos lliures

2.800.243,79
4 Transferències corrents      9.271.538,19
5 Ingressos patrimonials      2.172.894,69

   ** Ingressos per cànon 1.836.894,69
   ** Altres ingressos

336.000,00
6 Alienació inversions reals           12.960,00
7 Transferències de capital         374.504,00
8 Actius financers           11.300,00
9 Passius financers         794.693,39

Total INGRESSOS    26.939.437,11

Pressupost de gastos obligacions reconegudes:

Capítol Denominació Previsió pressupost 2009
1 Gastos de Personal    11.490.523,48
2 Gastos en Béns ctes. I servicis    10.876.965,84
3 Gastos Financers         621.271,29
4 Transferències Corrents      1.744.684,09
6 Inversions reals      1.169.197,39
7 Transferències de capital           64.000,00
8 Actius financers           29.050,00
9 Passius financers         943.745,02

Total GASTOS    26.939.437,11

Plantegem un pressupost equilibrat per a l'exercici 2009.

5. Situació a final de l'any 2010

En principi, no es contempla la construcció del nou Ajuntament en este exercici i,
en cas de no haver-se finalitzat l'any 2009 el Centre de Dia, s'acabaria  enguany. D'altra
banda, de conformitat amb l'informe del tècnic de Gestió Tributària de data 25/05/09,
s'ha incrementat la previsió a ingressar per la taxa sobre la telefonia mòbil. Al mateix
temps i, en funció de la previsió d'ingressos que se'ns ha anunciat per aprofitament
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urbanístic, dels país en execució, hem disminuït la previsió del crèdit a formalitzar per a
inversions, perquè bona part d'estes es podran atendre amb els fons comentats.

Pressupost d'ingressos Drets reconeguts:

Capítol Denominació Previsió pressupost 2010
1 Impostos directes    11.650.000,00
2 Impostos indirectes         350.000,00
3 Taxes i altres ingressos      3.660.000,00

   ** Ingressos afectats
   ** Ingressos lliures                      3.660.000,00

4 Transferències corrents      9.300.000,00
5 Ingressos patrimonials      2.000.000,00

   ** Ingressos per cànon                     1.840.000,00
   ** Altres ingressos                        160.000,00

6 Alienació inversions reals           12.000,00
7 Transferències de capital         264.504,00
8 Actius financers           16.000,00
9 Passius financers         600.000,00

Total INGRESSOS    27.852.504,00

Pressupost de gastos obligacions reconegudes:

Capítol Denominació Previsió pressupost
1 Gastos de personal    11.652.000,00
2 Gastos en béns ctes. I servicis    10.890.000,00
3 Gastos financers         660.000,00
4 Transferències corrents      1.911.000,00
6 Inversions reals      1.064.504,00
7 Transferències de capital           64.000,00
8 Actius financers           29.000,00
9 Passius financers      1.106.311,41

Total GASTOS    27.376.815,41
En este exercici, es preveu un superàvit de 475.688,59 €.

6.  Situació a la fi de l'any 2011

Per a este exercici fem les mateixes observacions que per a l'exercici 2010, tant pel
que fa a ingressos per la taxa sobre la telefonia mòbil, com per la disminució del préstec
per a inversions.

Pressupost d'ingressos drets reconeguts:

Capítol Denominació Previsió pressupost 2011
1 Impostos directes    11.970.000,00
2 Impostos indirectes         500.000,00
3 Taxes i altres ingressos      3.970.000,00

   ** Ingressos afectats
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   ** Ingressos lliures

3.970.000,00
4 Transferències corrents      9.400.000,00
5 Ingressos patrimonials      2.000.000,00

   ** Ingressos per cànon
1.840.000,00

   ** Altres ingressos
160.000,00

6 Alienació Inversions reals           12.000,00
7 Transferències de capital         264.504,00
8 Actius financers           16.000,00
9 Passius financers         600.000,00

Total INGRESSOS    28.732.504,00

Pressupost de gastos obligacions reconegudes:

Capítol Denominació Previsió pressupost 2011
1 Gastos de Personal    11.900.000,00
2 Gastos en béns ctes. I servicis    11.190.000,00
3 Gastos financers         690.000,00
4 Transferències corrents      2.185.000,00
6 Inversions reals      1.064.504,00
7 Transferències de capital           64.000,00
8 Actius financers           29.000,00
9 Passius financers      1.336.823,94

Total GASTOS    28.459.327,94

En este exercici, es preveu un superàvit de 273.176,06 €.

2. Resum del pla

Entenem que és un pla realista i en què han primat sobretot criteris de prudència,
amb accions concretes i amb objectius assumibles i realitzables.

Amb este pla queda revisat l'anterior i entenem que s'ha ajustat a la nova situació
que estem vivint.

Una vegada realitzada esta revisió, han sorgit gastos, que bé per la seua
urgència, bé per la seua necessitat, s'ha decidit incloure en este resum, com a annex,
que a continuació es detalla:

GASTO CONCEPTE INGRÉS CONCEPTE TERMINI
   552.134.06 Mant.Col·legis    552.134,06 Ptamo legislatura 2 anys
   247.000,00 Pagament    247.000 Ptamo. 6 anys

Fras.Rec.
Extrajudicial

L'import de gasto i préstec per a atendre el pagament de les factures que aniran a
reconeixement extrajudicial, este pendent de concretar al cèntim, però aproximadament
serà l'indicat de 247.000 euros.
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En la revisió dels exercicis 2010 i 2011, ja s'ha contemplat en les amortitzacions

les corresponents als préstecs detallats en este annex.

A les 21,45 hores,  el Sr. alcalde disposa la realització d'un descans, reprenent-se
la sessió a les 22.00 hores.

4. APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA
REGULADORA  DE LA TAXA PER PRESTACIÓ DE SERVICIS D'INSTAL·LACIONS
ESPORTIVES.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda i
Especial de Comptes, favorable a l'aprovació provisional de la modificació de l'Ordenança
reguladora de la taxa per prestació de servicis d'instal·lacions esportives.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que en la comissió va haver-hi un
xicotet desajustament en relació amb els informes emesos, plantejant-se que s'havia de
demanar aclariment sobre el consum d'energia elèctrica en el cas que es jugara de nit.
Afig que posteriorment es va informar per part del secretari de la comissió que eixe preu ja
estava inclòs.

Manifesta que no acaba d'entendre que el pagament siga el mateix quan a la nit es
fa un major gasto per consum d'energia elèctrica, per la qual cosa no considera lògic que
s'haja prorratejat i demana que s'explique la raó per a fer-ho així.

Pren la paraula el Sr. Hernández Falcón i diu que en el 2001, quan es van aprovar
les noves taxes del pavelló del Quint, expedient que es va iniciar davall el govern
socialista, es va arribar a la conclusió lògica d'incloure-hi la llum. Explica que el cost anual
de llum no arriba a set-cents euros i repartit per hores no arriba a 0,30€. Afig que de no
fer-ho així sorgia el problema que qui lloga a l'hivern la instal·lació amb un bo de cinc o deu
hores i, per exemple, sempre juga a les quatre de la vesprada i no cal llum, si fóra
necessària per estar ennuvolat sorgiria un problema difícil d'arreglar.

Finalitza repetint que estes taxes estan així des de l'any 2001 que van ser
aprovades per unanimitat i se seguix amb eixe criteri per recomanació dels tècnics i per les
dificultats que es generarien.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que no és justificació dir que açò
es va iniciar pel grup socialista, perquè també els companys van poder equivocar-se,
tampoc ho és que es compare amb un pavelló cobert, perquè en ells és normal que
s'utilitze més o menys quantitat de llum, però que s'utilitze sempre i, finalment, manifesta
que com a mínim el consum en pista és de dos a quatre quilovats/hora, per la qual cosa es
pot comprovar amb un rebut que no s'està parlant de trenta cèntims. Per tot això, afig,
considera que ha d'estar diferenciat i que ha de pagar el que produïx el gasto.

En la seua segona intervenció el Sr. Hernández Falcón repetix que els informes del
tècnic l'any 2001 i ara recomanen que es faça així i, d'altra banda, diu, hi ha un període
d'exposició al públic de trenta dies per a presentar-hi al·legacions.
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Prosseguix dient que el pavelló del Quint té pistes exteriors i les taxes que es van

aprovar van ser de les dites pistes.

Finalitza dient que en l'informe d'Intervenció, en el seu quint punt, es diu que el cost
d'energia dels focus d'il·luminació es preveu en 772 euros anuals.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per onze vots a favor (Grup Popular) i nou
vots en contra (Grup Socialista) va adoptar l'acord següent:

Vista la proposta de modificació de l'Ordenança Reguladora de la taxa per prestació
de servicis d'instal·lacions esportives.

Vist l'informe del cap de servici de Gestió Tributària, de data 20 de maig del 2009, que
literalment diu:

“D'acord amb el que establixen els articles 20 i 57 del Reial Decret Legislatiu 2/2004,
de 2 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals,
l'Ajuntament va establir la taxa per prestació de servicis d'instal·lacions esportives, que es
regix pel que establix els articles 20 a 27 de la mencionada norma i per l'Ordenança
reguladora.

Per la seua banda, l'article 151.1 del Reial Decret Legislatiu  2/2004 establix per a les
taxes que les entitats locals hauran d'acordar la imposició i aprovar la corresponent
Ordenança fiscal reguladora. Esta regulació és susceptible de modificació segons el seu
article 16.1.

Així, quant a la modificació de la tarifa proposada, que suposa la inclusió en elles del
servici d'ús de les pistes de pàdel, l'article 24.2 del Reglament Legislatiu 2/2004, de 2 de
març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals, establix
que en general, l'import de les taxes per la prestació d'un servici o per la realització d'una
activitat no podrà excedir, en el seu conjunt, del cost real o previsible del servici o activitat de
què es tracte o, en definitiva, del valor de la prestació rebuda, per la qual cosa acreditada,
segons l'estudi realitzat que figura en l'expedient, l'adequació de la proposta als costos, que
en cap cas se superen, esta resulta ajustada a dret”

Vistos els informes d'Intervenció de dates 14 i 20 de maig del 2009.

S'acorda:

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l'Ordenança Fiscal
reguladora de la taxa per prestació de servicis d'instal·lacions esportives, en concret
l'article 6.1 epígraf 1, de manera que:

− L'actual apartat C)passa a identificar-se com D) (amb idèntic contingut a què
està en vigor) i el C) queda redactat de la manera següent:

Epígraf 1. Pistes Poliesportives.

3. Usos de pista de pàdel:
- Per una hora d'ús   7,20€
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- Bons de 5 hores 35,00€
- Bons de 10 hores 70,00€

SEGON. Fer constar als efectes previstos en l'article 16 del Reial Decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei d'Hisendes
locals, que la present modificació començarà a aplicar-se l'endemà a la publicació de la
seua aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de la Província.

TERCER. Exposar al públic l'expedient durant el termini de trenta dies per mitjà
d'anuncis en el Tauler de la corporació i en el Butlletí Oficial de la Província, en els
termes i als efectes previstos en l'art. 17 del Text Refós de la Llei d'Hisendes locals.

QUART. Si no es formulen reclamacions contra l'expedient el present acord
esdevindrà en definitiu sense necessitat de nou acord plenari, conforme establix l'article
17.3 del Text Refós de la Llei d'Hisendes locals.

QUINT. Que es procedisca a publicar el text de les modificacions acordades una
vegada el present acord siga definitiu, conforme establix l'article 17.4 del Text Refós de
la Llei d'Hisendes locals.

SEXT. Facultar el Sr. alcalde per a l'execució del present acord.

5. MODIFICACIÓ DE LA QUANTIA I PERIODICITAT DEL COMPLEMENT DE
PRODUCTIVITAT DEL PERSONAL LABORAL.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social, favorable a l'aprovació de la modificació de la quantia i periodicitat del
complement de productivitat del personal laboral.

Presa la paraula la Sra. Moreno Castillo i diu que no haver parlat en l'anterior punt de
la plantilla de personal no significa que no respecten als sindicats, als que possiblement
respecten més que ho fa el grup popular, que fa cas omís de les seues reivindicacions. Com
a exemple, diu, quan es va passar la borsa de treball municipal al SERVEF els sindicats van
ser els últims a assabentar-se, i inclús es va dir que no era matèria de negociació quan sí ho
era.

Respecte del punt que es debat assenyala que el vot del grup socialista serà
favorable ja que els sindicats estan d'acord.

Prosseguix dient que el Sr. Jarillo Sánchez es va comprometre a portar informació
puntual de com anava el Catàleg de llocs de treball i ni tan sols s'ha dignat a portar un sol
paper a cap comissió.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu que el Catàleg s'ha iniciat i de moment no
hi ha hagut cap reunió amb l'empresa encara que se'ls ha informat telefònicament que està
prou avançat.

Respecte d’allò que s'ha manifestat sobre el SERVEF, diu que qui va dir si s'havia de
passar o no per Mesa va ser un cap de servici per ser una qüestió de caràcter tècnic.
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El Sr. García Aleixandre diu que des de les diferents legislatures en què ha governat

el grup popular s'ha preocupat pels treballadors i que quan per primera vegada van governar
Mislata ell, que va assumir la responsabilitat de Personal,  es va trobar que quasi el 50% dels
treballadors d'este Ajuntament estaven en la condició de laborals i reclamaven que volien ser
funcionaris, i va ser el seu partit qui els va fer funcionaris i no l'esquerra, que pareix tindre el
monopoli de la defensa dels treballadors.

Pren la paraula la Sra. Moreno Castillo i repetix que el grup socialista respecta els
sindicats, afegint, respecte d’allò que s'ha manifestat pel portaveu del grup popular, que és
lògic que en tots estos anys hagen fet coses però repetix que es va passar dos vegades per
comissió un punt perquè el seu grup va dir que no era matèria de negociació i el mateix dia
de la comissió es va parlar amb els sindicats i els van informar que no sabien res d'eixe punt.

Respecte del catàleg de llocs de treball diu que el Sr. Jarillo Sánchez es va
comprometre a portar informació, i que li agradaria saber el què costarà eixe Catàleg del
qual, en data de hui, només pot dir que no sap res llevat que li han dit que està molt avançat.

La Sra. Rodrigo Carreras diu que va explicar en la comissió la inclusió de la borsa de
treball en el SERVEF i es va portar a la comissió informativa com qualsevol altre punt, sent el
secretari de la Mesa de negociació i el de la comissió d'Interior la mateixa persona, Sr.
Escudero Blanco, que és cap de servici i hauria de saber com funciona l'aprovació dels punts
i que era preceptiu que passara per Mesa de negociació. Afirma que quan posteriorment en
la comissió li va informar d'això l'assumpte va quedar sobre la Mesa per al seu compliment.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents
va adoptar l'acord següent:

Vist l'expedient d'assignació de noves quanties de productivitat al personal laboral
d'este Ajuntament, concretament les següents quanties mensuals, així com deixar sense
efecte el que establix el Conveni Col·lectiu del Personal laboral de l'Ajuntament.

− Concepción Carcelen Valiente: 136€ (68% de 200€) imputables a la partida
pressupostària121.15001 del Pressupost Municipal Prorrogat per al 2009.

− Alicia Ribera García i Alicia Serrano Àlaba: 250€ imputables a la partida
pressupostària 322.15001 del Pressupost Municipal Prorrogat per al 2009.

− Pilar Bosch Ferrer: 330€ imputables a la partida pressupostària 611.15001 del
Pressupost Municipal Prorrogat per al 2009.

Al mateix temps, s'establix que el personal laboral que es contracte a càrrec de
programes subvencionats, se li abonarà una quantitat única de 150 €.

Vista l'acta de la Mesa General de Negociació, de data 12 de febrer del 2009.

Vist l'informe del cap de Servici de Règim Interior, de data 7 d'abril del 2009, on
s'establix en el punt 3 que les modificacions del complement de productivitat, tant en les
quanties com en la periodicitat del pagament, hauran de ser aprovats pel Ple de
l'Ajuntament.

Considerant el que disposa l'article 62.2 b) de la Llei 30/1992, de 26 de novembre de
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú seran
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nuls de ple dret aquells actes de les Administracions Públiques dictats per òrgans
manifestament incompetents per raó de la matèria.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 4 de maig del 2009.

Vist l'informe del Cap de servici de Règim Interior, de data 7 d'abril del 2009.

S'acorda:

Primer: deixar sense efecte el que establix el Conveni Col·lectiu del personal laboral,
quant a la productivitat, tant en la quantia com en la periodicitat del pagament.

Segon: aprovar l'assignació de les següents quanties mensuals de productivitat al
personal laboral que s'indiquen a continuació:

− Concepción Carcelen Valiente: 136€ (68% de 200€).
− Alicia Ribera García i Alicia Serrano Àlaba: 250€.
− Pilar Bosch Ferrer: 330€.

Tercer: al personal laboral que es contracte a càrrec de programes subvencionats,
se’ls abonarà una quantitat única de 150€.

6. INICI DE L'EXPEDIENT DE RESOLUCIÓ DEL CONTRACTE DE CONCESSIÓ
D'OBRA PÚBLICA PER A LA CONSTRUCCIÓ I POSTERIOR EXPLOTACIÓ DE QUATRE
APARCAMENTS SUBTERRANIS ADJUDICAT A LUBASA.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social, favorable a la iniciació de l'expedient per a la resolució del contracte de
concessió d'obra pública per a la construcció i posterior explotació de quatre aparcaments
subterranis adjudicat a LUBASA.

El Sr. secretari informa de la corporació l'esmena a la totalitat alternativa
presentada pel grup popular després de la renúncia al contracte presentada pel
contractista, concretada en els acords següents:

1. Acceptar la renúncia unilateral del contracte de concessió d'obra pública per a
la construcció i posterior explotació de quatre aparcaments subterranis de
vehicles en el terme municipal de Mislata, presentada amb data 28 de maig
del 2009 per LUBASA APARCAMENTS, S.L. i, en conseqüència, resoldre el
mencionat contracte, amb pèrdua de la garantia definitiva, en virtut del que
disposa l'art. 266.4 de la mencionada Llei, i amb els altres efectes derivats de
la legislació vigent i plec de condicions del contracte.

2. Iniciar el procediment per a la determinació dels efectes de la resolució del
contracte, segons l'art. 266.1 de Llei de Contractes de les Administracions
Públiques, aprovada per RD Legislatiu 2/2000, a fi de determinar les quantitats
a abonar al concessionari per les inversions realitzades i les compensacions
que procedisquen.

3. LUBASA APARCAMENTS, S.L. haurà d'entregar a l'Ajuntament els béns i les
instal·lacions afectes a l'explotació en la data que determine l'Ajuntament, dins
del termini màxim d'un mes a partir de l'endemà a l'adopció de l'acord de
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resolució del contracte, quedant obligada a mantindre el servici en
funcionament durant eixe període, excepte quant a les obres de l'aparcament
de la plaça Músic Ibars-Av. del Sud, que s'entregaran a l'Ajuntament de forma
immediata, en la data que este determine.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i dóna lectura de l'escrit presentat en dia
de hui pel Sr. Gascó Brins, en representació de LUBASA, pel qual la dita empresa
renuncia unilateralment al contracte de concessió d'obra pública que se li va adjudicar el
21 de desembre del 2005 a LUIS BATALLA S.A.U i en el qual es va subrogar conforme a
l'acord plenari de 17 d'abril del 2007.

Prosseguix dient que esta renúncia dóna per conclosa la relació entre
l'Ajuntament de Mislata i l'empresa LUBASA, a falta que es confeccione l'oportuna
liquidació i ambdós parts arriben a un acord, comptant amb un mes de termini perquè
l'Ajuntament es faça càrrec dels tres aparcaments que estan acabats. Afig que espera
l'aprovació pel Ple de la moció presentada pel grup popular, que suposa substituir l'inici
d'expedient per l'aprovació de la resolució del contracte.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que es porta al Ple l'inici d'una
possible solució, perquè encara falta el pagament que haurà de fer l'Ajuntament per a
liquidar qualsevol relació contractual.

Pregunta la raó per la qual esta mesura no es va adoptar abans, quan l'empresa
LUBASA va manifestar que volia rescindir el contracte dels quatre aparcaments, ja que
el dia 8 de setembre del 2008 la dita empresa va presentar una sol·licitud en este
Ajuntament a fi de rescindir el contracte, i el dia 17 de setembre se li va contestar que
no, sobre la base que la resolució del contracte perjudicava els interessos dels veïns de
Mislata.

Continua dient que l'equip de govern comptarà amb el suport del grup socialista
sense cap tipus de contraprestació per a solucionar la seua nefasta política
d'aparcaments, que ha suposat augmentar durant més d'un any el sacrifici de
comerciants i de veïns de la zona.

Manifesta que esta política ha suposat substituir parcs verds per formigó, sense
fer cas de les sis mil firmes de veïns que deien no als aparcaments sobre parcs verds,
no al formigó i no a este model d'aparcaments.

Afirma que la posició del grup socialista és la de solucionar definitivament este
problema, i este és l'inici encara que durant molts plens s'haurà de parlar de moltes
coses, com què costaran les decisions adoptades.

Assenyala que els veïns de la zona estan molt preocupats i pregunta què faran a
partir d'ara i quines mesures s’adoptaran, ja que el que han presentat és la resolució
contractual amb l'empresa LUBASA.

Finalitza dient que s'haurà de produir un altre Ple que aprove el pagament
definitiu de la liquidació, i espera que per a realitzar part del dit pagament s'utilitze allò
que s'ha destinat a la construcció d'un nou Ajuntament que considera innecessari.
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Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que la intervenció anterior denota

poc coneixement del tema i resulta demagògica.

Explica que si l'empresa LUBASA al setembre del 2008 va sol·licitar que s'arribara
a un acord i no es va acceptar va ser perquè, d'entrada, si hi ha acord mutu es perden
1.600.000 euros de fiança depositada.

Prosseguix dient que el grup popular també està preocupat per la situació de
veïns i comerciants de la Pl. Músic Ibars com els ha manifestat el Sr. alcalde cada
vegada que s'ha reunit amb ells, però han seguit el que han considerat més prudent per
a l'Ajuntament d'esta ciutat.

Afirma que este problema s'ha resolt quan s'havia de resoldre en defensa dels
interessos d'este Ajuntament, afegint que els informes de les empreses externes mai els
deien que l'obra no es podia finalitzar el dia 22 de novembre del 2009, per la qual cosa
qualsevol inici que l'Ajuntament haguera fet de forma unilateral, si l'empresa ho portava a
un Jutjat possiblement este hauria donat la raó a LUBASA, empresa que ha intentat
provocar a l'Ajuntament perquè cometera eixe error.

Per tot això, critica la posició del grup socialista que, diu, Ple darrere de Ple ha
reiterat que al grup popular no li importen els veïns, i fa un any havien d'haver-ho resolt
perquè l'empresa ho havia demanat. Afirma que açò no es podia fer fins a arribar al
termini d'incompliment contractual perquè un acord amistós haguera suposat que
l'Ajuntament perdera la fiança i que l'empresa no seria penalitzada. Afig que de forma
responsable açò no es pot consentir encara que hi haja pancartes en els balcons contra
el Sr. alcalde i contra l'equip de govern.

Prosseguix dient al Sr. Fernández Bielsa que ha de llegir la Llei de Contractes de
l'Estat perquè el que fa l'equip de govern és complir la Llei que diu que les concessions
administratives, en cas d'incompliment o rescissió contractual, l'obra executada l'ha de
pagar l'entitat que es queda amb ella i, en este cas, és l'Ajuntament de Mislata, deduïda
d'ella fiances i indemnització per perjuís produïts.

Explica que una cosa és el reconeixement del deute, en què s'inclourà el cost de
la part proporcional que s'haja fet en Músic Ibars, però que a partir d'este moment la dita
Plaça passarà a responsabilitat de l'Ajuntament, que té previst aprofitar l'obra existent i
traure a licitació la construcció de l'aparcament, sent l'Ajuntament promotor i pagant
l'obra. Per a este projecte, diu, també espera  el suport del grup socialista.

Respecte de les sis mil firmes diu que és cert que va haver-hi un escrit amb les
dites firmes, de dins i fora de Mislata, però que les firmes que els val són els onze mil
vots de l'any 2007, les que han confirmat el seu acord amb la construcció dels
aparcaments.

Afirma sobre la política d'aparcaments de l'equip de govern que el Sr. Fernández
Bielsa ha qualificat de nefasta, que estan ocupats quasi el 70% dels aparcaments. Afig
que el grup socialista no s'ha pogut equivocar perquè no n’ha construït cap, i el que van
fer a Santa Cecília és un bloc de ciment, en altura i amplària, i recorda que en el
programa electoral de 1999 el Partit Socialista de Mislata prometia mil places
d'aparcament i van fer-ne zero.
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Finalitza dient que entén que en el punt queda substituït l'inici d'expedient per
l'acceptació de la renúncia de LUBASA perquè a partir d'ara l'Ajuntament tinga les mans
lliures per a fer la liquidació, i per a finalitzar el projecte com més prompte millor, deixant
la situació el més normalitzada possible.

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Fernández Bielsa i pregunta si és
demagògia defendre els interessos dels veïns de Mislata i denunciar les atrocitats d'una
política nefasta.

Prosseguix dient que ell no haguera fet eixos aparcaments d'esta manera. Critica
l'actitud de l'equip de govern en este tema, afirmant que no han parlat amb ningú, a
excepció dels últims mesos.

Manifesta que està totalment convençut que el grup popular privatitzarà el sòl
públic que hauria de ser per a tots els ciutadans

Prosseguix dient que la política portada davant d'este problema ha sigut
d'improvisació i desistiment.

Finalitza dient que onze mil vots no els dóna la legitimitat per a poder fer el que
vullguen, sense dialogar ni escoltar la gent, perquè si hagueren fet cas dels veïns no
s'haurien equivocat tant i no s'estaria tractant en este tema una resolució de contracte
que és l'inici de solució d'un problema que ha causat el grup popular i, especialment, el
Sr. alcalde,

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i critica que el Sr. Fernández Bielsa no
haja aportat res de nou en este Ple sobre el tema dels aparcaments, limitant-se a
reproduir el que ja ha dit en quatre plens consecutius.

Explica que el seu grup entén que la gestió dels aparcaments s'ha fet bé,
considerant que el fet que se'ls responsabilitze d'un incompliment contractual per part
d'un tercer denota ignorància i irresponsabilitat.

Prosseguix dient que si hagueren sabut que s'anaven a paralitzar les obres no
s'haguera adjudicat este contracte, però que són persones normals que treballen tots els
dies i intenten fer-ho el millor possible, confiant en els tècnics de l'Ajuntament, i actuen
seguint la legalitat, perquè s'està davant d'un problema greu, i independentment del cost
polític que puga suposar.

Finalitza demanant al grup socialista que realitzen propostes conscients i
responsables de com pagar i no es limiten a criticar les que faça el grup popular perquè,
afig, en este tema no han fet res, atés que només van presentar una proposta que, entre
altres coses, deixava els discapacitats psíquics sense projecte per a, a continuació,
proposar que ho posaren en el Pla Camps, del que va dir que era tot fum i no s'anava a
fer res.

Pren la paraula el Sr. Alcalde i diu que, encara que el Sr. Fernández  Bielsa ha
manifestat que a ell no li preocupa este problema, no és així, com ha deixat clar en les
reunions mantingudes amb els veïns. D'altra banda, afig, tal com ha dit el portaveu del
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grup popular, no s'accepte l'acord amb LUBASA  perquè podia suposar, a banda del
retard de les obres, la pèrdua de dos milions d'euros i això suposa un gran perjuí.
Recorda que públicament es va comprometre en el Ple a retallar els terminis per a no
haver d'esperar a novembre que era quan finalitzava la concessió, i el resultat d'això ha
sigut poder portar hui la resolució i no l'inici de l'expedient.

Conclòs el debat, es passa a votació en primer lloc l'esmena proposada pel Grup
Popular que és aprovada per unanimitat dels membres assistents.

A continuació es passa a votació el fons de l'assumpte i l'Ajuntament, per unanimitat
dels seus membres assistents, va adoptar l'acord següent:

Vist que en data 21 de desembre del 2005 es va adjudicar a LUIS BATALLA
S.A.U. el contracte de concessió d'obra pública per a la construcció i posterior explotació
de quatre aparcaments subterranis de vehicles al terme municipal de Mislata (exp. 04-O
–20).

En data 17 d'abril del 2007, pel Ple de l'Ajuntament es va aprovar la subrogació
de LUBASA APARCAMENTS, S.L. en el mencionat contracte.

Segons el plec de condicions i l'acord de modificació del contracte de referència,
adoptat en sessió plenària de 26 d'abril del 2007, les obres de l'aparcament de la Plaça
Músic Ibars-Av. del Sud han d'estar concloses el dia 23 de novembre del 2009, és a dir,
22 mesos després de l'acta de comprovació del replantejament, que va ser firmada el dia
23 de gener del 2008.

Consta acreditat en l'expedient que les obres de construcció del mencionat
aparcament van ser iniciades, interrompent-se la seua execució en el mes de juliol del
2008. L'execució de les obres continua interrompuda, existint una total inactivitat en elles
des de fa aproximadament nou mesos, incomplint-se el pla d'execució previst. Esta
circumstància fa pràcticament impossible el compliment del termini establit en el
contracte, segons s'acredita per mitjà dels informes periòdics emesos per la mercantil
INDECAS Enginyers Consultors, S.L., que té encomanada la supervisió de l'execució de
les obres.

En data 8 de setembre del 2008 LUBASA APARCAMENTS, S.L. va presentar
sol·licitud de resolució del contracte per mutu acord, a causa de l'incompliment de les
seues previsions comercials i evolució de la demanda de places en règim de concessió
per part de la població de Mislata. L'Ajuntament, per mitjà d'un escrit de data 17 de
setembre del 2008, va rebutjar esta sol·licitud.

En successives ocasions, per part d'este Ajuntament s'ha requerit oportunament a
LUBASA APARCAMENTS, S.L., advertint-li del retard acumulat i instant-se que
reprenguera l'execució de les obres, alhora que se li ha manifestat la preocupació d'esta
Administració per la situació creada i el creixent risc d'incompliment.

A la vista de l'últim informe emés per la mencionada empresa (informe 54, de 8
d'abril), i que l'abandó de les obres per part de LUBASA APARCAMENTS, S.L.
representava ja més del 40% del termini total d'execució, per mitjà d'un escrit notificat el
dia 29 d'abril de 2009, l'Ajuntament de Mislata va requerir a eixa entitat perquè



                  Secretaría                                            41
manifestara, en el termini de deu dies hàbils, si tenia intenció de complir el contracte o
renunciava unilateralment a ell. En el mateix escrit s'advertia a LUBASA
APARCAMENTS, S.L.  que, en el cas que eixe requeriment no fóra atés, esta
corporació, prèvia valoració de les circumstàncies concurrents, es veuria obligada a la
iniciació d'expedient de resolució del contracte per incompliment del contractista, d'acord
amb el que establix el plec de condicions i en la legislació vigent.

LUBASA APARCAMENTS, S.L. ha complit amb l'execució dels altres tres
aparcaments objecte del contracte i gestiona amb normalitat, si bé el contracte és únic
per no vindre establits lots i respondre a un projecte global, en especial en l'aspecte
econòmic i de finançament.

Vist l'escrit presentat en el dia de hui per D. FRANCISCO GASCÓ BRINS, segons
el qual LUBASA APARCAMENTS, S.L. renuncia unilateralment al mencionat contracte.

Vist l'informe  del secretari i del cap de Servici de Contractació, de data 26 de maig
del 2009, que diu el següent:

“En relació amb l'esmena presentada pel Grup Popular en el dia de hui, relativa a la
resolució del contracte de concessió d'obra pública per a la construcció i posterior
explotació de quatre aparcaments subterranis de vehicles en el terme municipal de Mislata
en virtut de renúncia presentada per LUBASA APARCAMENTS, S.L., s'informa el següent:

1r. La renúncia unilateral del contractista és causa de resolució del contracte,
conforme a l'art. 264 j) de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques,
aprovada per RD Legislatiu 2/2000, d'aplicació a este contracte en virtut de la disposició
transitòria primera de la Llei 30/2007, de 30 d'octubre, de Contractes del Sector Públic.
L'aplicació de les causes de resolució del contracte requerix l'adopció pel Ple d'acord de
resolució del contracte. Tenint en compte que la resolució es produïx per causa
imputable al contractista, procedix la confiscació de la fiança.

2n. Els efectes de la resolució del contracte són els establits en l'art. 266 de la
LCAP, havent de determinar-se, dins del termini de sis mesos, les quantitats a abonar
com a conseqüència de les inversions realitzades i la resta de conceptes a què es referix
el mencionat precepte.

3r. D'acord amb el que establix l'art. 109.1 de la Llei de Contractes de les
Administracions Públiques, aprovada per RD Legislatiu 2/2000, procediria la concessió
d'un termini de deu dies hàbils d'audiència a l'entitat avalista, Caixa d'Estalvis de
València, Castelló i Alacant BANCAIXA, abans d'acordar la resolució del contracte amb
confiscació de la fiança. En l'esmena es proposa acordar la resolució del contracte
prescindint d'este tràmit d'audiència. A este respecte, ha d'assenyalar-se que el
precepte indicat no conté cap excepció a l'obligatorietat d'este tràmit en els casos de
renúncia o de conformitat del contractista, encara que en el present cas la confiscació
de la fiança opera “ope legis”, i difícilment poden endevinar-se les raons que podria
oposar l'avalista enfront de la resolució amb pèrdua de la fiança.

4t. En conseqüència, segons el parer de qui subscriu, la proposta d'acord és
d'acord amb la legalitat vigent, amb l'excepció exposada en l'apartat anterior.”
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S'acorda:

1. Acceptar la renúncia unilateral del contracte de concessió d'obra pública per a
la construcció i posterior explotació de quatre aparcaments subterranis de
vehicles al terme municipal de Mislata, presentada amb data 28 de maig del
2009 per LUBASA APARCAMENTS, S.L. i, en conseqüència, resoldre el
mencionat contracte, amb pèrdua de la garantia definitiva, en virtut del que
disposa l'art. 266.4 de la mencionada Llei, i amb els altres efectes derivats de
la legislació vigent i plec de condicions del contracte.

2. Iniciar el procediment per a la determinació dels efectes de la resolució del
contracte, segons l'art. 266.1 de Llei de Contractes de les Administracions
Públiques, aprovada per RD Legislatiu 2/2000, a fi de determinar les quantitats
a abonar al concessionari per les inversions realitzades i les compensacions
que procedisquen.

3. LUBASA APARCAMENTS, S.L. haurà d'entregar a l'Ajuntament els béns i les
instal·lacions afectes a l'explotació en la data que determine l'Ajuntament, dins
del termini màxim d'un mes a partir de l'endemà a l'adopció de l'acord de
resolució del contracte, i quedarà obligada a mantindre el servici en
funcionament durant eixe període, excepte quant a les obres de l'aparcament
de la Plaça Músic Ibars-Av. del Sud, que s'entregaran a l'Ajuntament de forma
immediata, en la data que este determine.

7. APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT ORGÀNIC
MUNICIPAL.

Es retira per a l'estudi de modificacions.

8. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA SOBRE LA LLEI DE DEPENDÈNCIA.

 Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa d'Interior i Benestar
Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel Grup Socialista sobre la Llei
de Dependència.

Pren la paraula la Sra. Moreno Castillo per a explicar la moció i dóna lectura
d’ella, que transcrita literalment diu:

“La Llei d'autonomia personal i atenció a les persones en situació de dependència
(Llei 39/2006, de 14 de desembre, configura un nou marc de drets de ciutadania
universal i subjectiu, definint en l'article 1r, l'objecte d’ella: “La present Llei té com a
objecte la regulació de les condicions bàsiques que garantisquen la igualtat en el dret
subjectiu de la ciutadania a la promoció de l'autonomia personal i l'atenció a les
persones en situació de dependència en els termes establits per la llei, per mitjà de la
creació d'un sistema per a l'Autonomia i Atenció a la Dependència, amb la col·laboració i
participació de totes les administracions públiques i la garantia de l'Administració
General de l'Estat d'un contingut mínim de drets per a tots els ciutadans en qualsevol lloc
del territori de l'Estat espanyol”.

És per tant responsabilitat de les Administracions Públiques promoure i dotar de
recursos necessaris per a fer efectiu i eficaç un sistema de servicis de qualitat i garant
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dels drets. Es crea, per tant, el Sistema per a l'Autonomia Personal i l'Atenció a la
dependència, desenvolupat per mitjà de la cooperació interadministrativa i sota la
responsabilitat de les comunitats autònomes. Per això, correspon a la Generalitat
Valenciana les funcions de planificar, ordenar, coordinar els servicis per a la seua
correcta aplicació. A la Comunitat Valenciana, el Consell Interterritorial de Servicis
Socials, Promoció de l'Autonomia Personal i Atenció a la Dependència de la Comunitat
Valenciana, ha de ser l'òrgan de coordinació, cooperació, comunicació i informació entre
la Generalitat i les distintes entitats locals de la CV, a fi de pormover la cohesió del
sistema polític valencià de servicis socials, la promoció de l'autonomia personal i
l'atenció a la dependència. El dit consell creat a l'abril del 2007, només s'ha reunit fins a
la data, una sola vegada.

Donada la transcendència personal, familiar i social de l'esmentada llei, és
necessària la seua implantació de manera àgil i racional, dotant-la dels mitjans humans,
tècnics i pressupostaris necessaris, per la qual cosa

S'ACORDA:

1) Instar la Generalitat Valenciana perquè establisca mecanismes d'aplicació de
la Llei, respecte d’una informació puntual, fidedigna i adequada per a la
ciutadania, concretada en una resposta administrativa dins del termini i la
forma escaient, complint els terminis legals de procediment administratiu,
assignació del recurs), i eliminant el silenci administratiu negatiu.

2) Exigir la Generalitat Valenciana que facilite la consolidació de les
competències municipals, per mitjà de la dotació de recursos i una adequada
coordinació. Establirà per tant canals d'informació adequats amb els Servicis
Socials municipals, basats en la responsabilitat que la Llei els atorga, evitant
la desarticulació del Sistema Públic de Servicis Socials, en benefici d'una
gestió paral·lela i l'actual privatització de servicis a través de l'Agència
Valenciana de Prestacions Socials AVIAPSA.

3) Exigir que el Servici Públic d'Ajuda a domicili siga competència exclusivament
municipal, i que siga considerat amb caràcter general com un servici públic de
SAAD.

4) Exigir la Generalitat Valenciana, les garanties d'atenció i de qualitat per mitjà
de:

a) L'establiment de ràtios adequats d'atenció professional, tant en els
centres i servicis especialitzats com en els centres de servicis socials
municipals d'atenció a la dependència, incrementant de forma
substancial la ràtio de professionals en el medi rural.

b) La dotació de places suficients en centres de dia i residències en tots
els sectors i nivells que la Llei reconeix.

c) L'acreditació de centres i servicis del Sistema per a l'Autonomia i
Atenció a la Dependència.
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d) El finançament suficient als ajuntaments, que faça sostenible els

Servicis Socials municipals d'Atenció a la Dependència (SMAD) i la
prestació del Servici d'Ajuda a Domicili que la Llei reconeix.

e) Consolidar els Servicis Socials municipals com un únic sistema d'accés
al SAAD, evitant sistemes paral·lels.

f) Potenciar contractacions laborals estables que reduïsquen la
precarietat en l'ocupació, produïda  en els últims anys en el sistema
públic de Servicis Socials, la qual cosa redundaria en la seua
consolidació, en millor servici al ciutadà i una rendibilització de
l'experiència dels professionals.

g) Facilitar que els professionals de referència que intervinguen en el PIA i
el seu seguiment siguen els Treballadors Socials dels Servicis Socials
municipals.

5) Exigir la Generalitat Valenciana que convoque de manera immediata el
Consell Interterritorial de Servicis Socials, Promoció de l'Autonomia Personal i
atenció a la Dependència de la Comunitat Vaenciana, per a possibilitar la
coordinació, cooperació, comunicació i informació entre la Generalitat i les
distintes entitats locals de la Comunitat Valenciana.”

En defensa de la moció, la Sra. Moreno Castillo diu que esta Llei és la primera
Llei integral que es fa de protecció de la dependència i pot tindre els seus errors puntuals
però que, des de la seua posada en vigor, la causa de les queixes són els retards
excessius, el silenci administratiu, la disconformitat en les valoracions o la lentitud en
l'aplicació de la Llei i no per la pròpia Llei.

Per això, diu, el problema és que no arriba dins del termini i la forma escaient
adequats als ciutadans, ja siga per falta de recursos o d'errors en la seua aplicació.

Prosseguix dient que esta Llei s'ha convertit en una de les principals matèries de
treball per als Defensors del Poble en bona part d'Espanya i, especialment, en les
comunitats de Madrid i València, que segons notícia publicada en el diari El País
superen el cinquanta per cent de les queixes del Defensor del Poble sobre la
dependència.

Explica que el que se sol·licita en la moció és que les administracions locals
tinguen un major control i reben el pressupost que han de tindre per a poder aplicar la
Llei, evitant tràmits innecessaris, com passar per una entitat paral·lela i privada com
AVAPSA que l'única cosa que fa és ralentitzar el procés.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que li pareix una bona Llei que té la
intenció de protegir a aquelles persones amb discapacitat que no tenen altres recursos
més que els propis o els que els puga donar l'Administració.

Però, diu, independentment de la seua bona intenció, no es pot dir que estiga ben
feta perquè es va fer amb precipitació, sense depurar-la i sense dotar-la, perquè la Llei,
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en el seu origen, preveu que es cobrisca al 50% per dos administracions: la central i
l'autonòmica.

Afirma que s'estan fent campanyes orquestrades i s'està utilitzant políticament en
perjuí dels, en este cas. No beneficiaris d’ella.

Continua dient que una Llei a què no es dota econòmicament no pot funcionar i la
Generalitat no pot assumir el 50% del gasto d'aplicació de la Llei, més tenint en compte
que si no es va dotar de forma suficient l'any 2008, quan encara no se sentien els
efectes de la crisi, menys encara en el 2009 que els Pressupostos Generals de l'Estat a
nivell de matèria social han sigut retallats ostensiblement citant, com a exemple, que a la
Comunitat Andalusa  se li ha concedit a un 30% de les sol·licituds sobre un total de la
població de l'Estat d'un 17%, mentres que a la Comunitat de Madrid s'ha concedit a un
5% dels sol·licitants, sobre un 13% de la població nacional, cosa, diu, que no considera
justa, sobretot quan a la Comunitat Andalusa  s'han valorat tenint en compte
l'excepcionalitat que contempla la Llei respecte dels cuidadors no professionals.

Prosseguix dient que els tràmits d'esta Llei són lents però no perquè els haja
imposat la Comunitat Valenciana.

Afig que l'empresa AVAPSA és pública i no privada i ha fet moltes valoracions,
per la qual cosa no s'han detingut els procediments en les seues valoracions, sinó en
altres llocs, sent necessari arribar al moll de l’ós que és la necessitat de corregir i de
millorar la Llei, sobretot en el tema de finançament. Posa com a exemple el cas de
Catalunya on Montilla va parar la posada en marxa de la Llei a final del 2008, per no
estar ben definida i perquè no tenia suficient finançament, fins que, negociant amb el
Govern central, aconseguira eixe finançament.

Conclou preguntant si el copago no ha influït en les valoracions i si s'havien tingut
en compte les residències i com s'anava a solucionar eixe problema.

En el seu segon torn d'intervenció la Sra. Moreno Castillo diu que el problema és
que ací les sol·licituds ni tan sols s'han valorat. Destaca que a Mislata hi ha 688
sol·licituds i en data de hui hi havia 43 PIA fetes, la qual cosa no vol dir que estiguen
cobrant sinó encara que s'han aprovat.

En relació amb la falta de finançament afirma que la Generalitat té per a pagar
molt però per a açò no hi ha diners i, sobre les places de residència, diu que la mostra és
Mislata, on han tingut l'oportunitat de fer una residència i han fet un Centre de dia, quan
en una residència es poden fer places de Centre de Dia però no a l’inrevés.

Pregunta quantes places de residència per a persones amb alt grau de
minusvalidesa han creat en els últims anys.

Finalitza dient que s'han augmentat les aportacions a les comunitats autonómas
en un 79%, i  que si cal reclamar quelcom a l'Estat s'ha de fer, però que caldrà començar
per reclamar a qui està paralitzant el procés en compte de facilitar-ho.

Intervé la Sra. Rodrigo Carreras i diu que estan d'acord amb l'esperit de la Llei,
però no amb moltes altres coses d’ella. Diu que hi ha comunitats que imposen la seua
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voluntat perquè poden negociar en este sentit. Per part d'este Ajuntament, aclarix, es
reclamen de Conselleria totes les ajudes que hi ha o pot haver-hi, però hi ha un dada
que és que el 50% l’ha de posar el Govern i el 50% la Comunitat, en este cas, la
Conselleria de Benestar Social, si el Govern no ho posa no es pot omplir i per això la Llei
resulta inviable.

Explica que si es dividix el que l'Estat ha consignat, 1.158 milions, per les
prestacions reconegudes a 1 de febrer del 2009, que són 529.889, dóna un resultat de
2.185 per persona i any, la qual cosa suposa 182 euros per persona i mes, per la qual
cosa tenint en compte que una residència per a un gran dependent val 1.800 euros
mensuals, pregunta d'on es poden traure els recursos per a suplir el que falta.

Prosseguix dient que hi ha persones que ja tenen la seua proposta de PIA i han
de renunciar a ella perquè amb el que se'ls ha valorat tenen menys que abans de posar
en marxa esta Llei en què hi havia dèsset autonomies amb distintes atencions socials
que van desaparéixer.

Caldria parlar, diu, de la projecció en uns anys i manifesta que en la dita projecció
del cost del sistema d'atenció a la dependència a la Comunitat Valenciana, des de l'any
2008, quan s'inicia la posada en marxa de la Llei, fins al 2015, si se seguix amb la
dotació actual, la Comunitat Valenciana hauria de posar 4.345,33 milions d'euros i el
Govern Central, 1.268 milions d'euros.

Afirma que el president del Govern, Sr. Zapatero, ha canviat diverses vegades, en
un període molt curt, el nom dels departaments  i els seus responsables, passant de
Ministeri de Treball i Assumptes Socials a Educació Política, Social i Esports: i,
finalment, Sanitat i Política Social, Srs. Caldera, Cabrera i Trinidad Jiménez,
respectivament, la qual cosa demostra que no s'està fent  una política social adequada.

Diu que només hi ha 43 propostes resolutòries però no els dóna per a més. Afig
que en una de les propostes de la moció es diu que el servici d'atenció a domicili es
dona des de l'Ajuntament, com si el que s'està donant actualment no fóra adequat, quan
els usuaris estan satisfets.

Quant a dotar els funcionaris que estan portant el tema de la dependència, diu,
estes persones són funcionaris interins i no una empresa pública, estan realitzant un bon
treball i han presentat 688 propostes i 291 informes remesos. Considera que no hi ha
cap queixa sobre les funcionàries que estan portant este treball avant però que el
procediment establit és confús.

Finalitza manifestant que la culpa no és de la Conselleria de Benestar Social de la
Comunitat Valenciana sinó d'una llei que s'ha posat en marxa sense dotar-la
econòmicament.

Conclòs el debat se sotmet a votació la moció, i el Ple de l'Ajuntament per onze
vots en contra (Grup Popular) i nou a favor (Grup Socialista) acorda rebutjar la moció.

9. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR SOBRE LA CAÇA AMB PARANY
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Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control d'Interior i

Benestar Social, favorable a la moció presentada pel Grup Popular sobre la caça amb
parany.

Pren la paraula el portaveu del grup popular i proponent de la moció, Sr. García
Aleixandre i explica l'objecte de la moció donant lectura dels acords que esta proposa.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que el seu grup entén que esta
modalitat  podia ser un art que es feia en alguns llocs, però entenen que és una caça
indiscriminada de qualsevol tipus d'au, ja que consistix en la col·locació d'una espècie
d'esquer en què entra qualsevol tipus de pardal, per la qual cosa no és una caça
selectiva i provoca una matança d'espècies  diverses i inclús protegides, la qual cosa
ha portat que diverses associacions ecologistes denuncien esta modalitat de caça.

Pregunta la Sra. Alonso Palomares si ella també és favorable a este tipus de
caça, afegint que no té molt de sentit presentar esta moció a Mislata, on no es realitza
este tipus de caça pel que, diu, només pareix pretendre afirmar que el Partit Socialista
està en contra de les tradicions valencianes.

Finalitza dient que el seu grup no està en contra de les tradicions sinó d'una
acció que no consideren ecologista.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que el que es pretén és adequar la
Llei vigent en matèria de caça, perquè els caçadors en general protegixen el medi
ambient, possibilitant l'equilibri ecològic i pensa que els que cacen a través d'esta
modalitat, que és exclusivament per a la caça del tord, han de soltar qualsevol altra au
atrapada a la xarxa.

Manifesta que el tord és una espècie amb una repoblació important i que genera
problemes, com els ocorreguts a la Gran Via marqués del Túria, a València, perjudicant
la pròpia convivència ciutadana i afig que possiblement un altre sistema de caça no
seria tan efectiu com el “parany”.

Afirma que també la xarxa d'arrossegament dels pescadors és un art més de
pesca i està regulat i, no obstant això, amb la xarxa a més del peix comestible que es
ven als mercats, s'atrapen altres espècies.

Prosseguix dient que està demostrat que els elements que s'utilitzen a la xarxa
perquè els pardals queden apegats no són nocius, per la qual cosa les aus que no
siguen tords poden deixar-se en llibertat sense patir cap dany.

Finalitza dient que este tipus de caça pot regular la presència de tords que
poden provocar danys pel que, repetix, el que demana la moció és regular este art de
caça que és una tradició a la Comunitat Valenciana i en algunes zones de Catalunya i
França.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que no és cert que se
seleccione el tord i que hi ha pardals que moren a la xarxa, incloent-hi espècies
protegides.
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Intervé la Sra. Moreno Castillo i diu que de vegades es demanen informes

només qui es vol demanar, en este cas l'informe se li ha sol·licitat a AVAPAL que és
l'associació de paranyers, però si els informes es demanen a Agró o a Acció Ecologista
o inclús a l'Associació d'Ornitologia Espanyola, diuen que esta caça és una aberració.

Prosseguix dient que els agents mediambientals per a controlar el possible
creixement excessiu del tord no necessiten caçar indiscriminadament, sinó fer com amb
els equilibris mediambientals d'altres espècies i que consistixen a introduir femelles no
fèrtils o caçar exclusivament el que es vol caçar.

Afirma que s'han provat set pegaments alternatius al C96 que estaven utilitzant
els paranyers i les antilligues que tenen uns elements amb capacitat narcòtica i tòxica
provada que poden afectar potencialment el comportament i supervivència de les aus
que s'intenten alliberar dels paranys.

Finalitza dient que ha pogut comprovar en directe este tipus de caça en localitats
com Algemesí i es caça i es menja el que cau, venent-se als bars el que sobra amb el
que, a més, es fa negoci.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i  repetix que esta tradició com altres,
citant la festa de bous, cal reglar-les perquè no es cometa cap barbaritat.

Per això, afig, esta moció el que pretén és que no succeïsca el que comenta la
Sra. Moreno Castillo, per a poder sancionar durament a qui incomplisca el Reglament.

Finalitza dient que ell també considera que seria desitjable que es deixara
d'utilitzar este art de caça però, almenys, si es continua utilitzant ha d'estar reglamentat
perquè la Guàrdia Civil puga posar les multes corresponents a qui infringisca les
normes.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per onze vots a favor (Grup Popular) i
huit en contra (Grup Socialista) va acordar aprovar la moció següent:

“La temporada de caça de ”parany” s'ha iniciat d'una forma alarmant a causa de
les actuacions de la Fiscalia contra els practicants de la caça de tords pel mètode del
“parany”, instigada pel GECEN. S'han produït 17 denúncies, de moment.

La història ens conduïx que la pràctica de la caça del “parany” forma part de la
caça tradicional de la nostra Comunitat i, per tant, és un element que ha de ser
reconegut com a part de la nostra tradició i valorada en el seu just terme. Per tant,
caldria distingir entre l'interés a regular una situació d'una pràctica històrica, i la intenció
de fer-la desaparéixer, com podria deduir-se de certes actituds recents.

A més, la caça tradicional de captura de tords amb “parany” és una activitat
cinegètica, molt arrelada i que està present en moltes comarques de la província de
Castelló i de la Comunitat des de temps ancestrals.

La seua pràctica és un art que s'hereta de generació en generació, que ha
perdurat en les terres valencianes i en altres comarques d'Aragó, Catalunya i de la veïna
França, a pesar de les pressions que ha patit en estos últims temps, especialment des
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de l'entrada en la UE i per l'aplicació de la directiva d'au. El “parany” és, per la seua
singularitat, una tradició amb un gran solatge rural, a més de contribuir als senyals
d'identitat del poble valencià, que es fa mereixedor d'un lloc d'honor en l'ampli inventari
de les tradicions valencianes.

D'altra banda, l'Associació APAVAL des del 2004, anualment, realitza estudis,
l'execució dels quals s’arrepleguen en l'article 58.c) de la Llei 16/2007, i emparada en
l'article 13 de la Llei 13/2004, de caça de la Comunitat Valenciana. Estudi que pretén ser
un nou pas en l'obtenció de dades científiques, que concretament proven la innocuïtat de
les substàncies denominades QX-08 i llampugues-08 en la captura. I després, en el seu
posterior alliberament de les aus que accidentalment resulten atrapades en les
“paranys”. Així mateix, este estudi tracta de provar que el funcionament d'estos
productes és correcte, i que amb unes mesures de control eficaç poden complir les
quotes de captures establides i la no afecció a altres espècies no cinegètiques.

És per açò que l'evolució natural del “parany” s'encamina a assegurar la
selectivitat de la caça per mitjà del criteri del caçador; a assegurar la innocuïtat, per mitjà
de tècniques i productes adequats, sobre aus no cinegètiques alliberades i finalment a
assegurar una quota màxima ajustada al concepte del dret europeu de xicotetes
quantitats.

Per tant, hem iniciat un treball de caràcter institucional, que esperem tinga el
suport dels ajuntaments i de tots els partits de l'arc parlamentari a les Corts i que es
plasme en iniciatives de defensa als nostres paranyers”.

Per tot això, s'acorda:

1. Sol·licitar de la Conselleria de Cultura la declaració de la caça amb “parany”
com un element de la cultura tradicional valenciana, a efecte del que disposa la
normativa vigent.

2. Instar les Corts perquè, de forma urgent, adeqüen la Llei vigent en matèria de
caça i que es regule la pràctica de caça amb “parany” per a la temporada 2009, d'acord
amb els estudis científics aportats per APAVAL i els resultats obtinguts en els paranys
científics autoritzats per la Conselleria en 2008.

3. Sol·licitar de la Conselleria de Medi Ambient, Aigua, Urbanisme i Vivenda, la
col·laboració amb APAVAL per a:

a) Establir les estructures que faciliten la relació entre els distints caçadors de
“parany”.

b) b) Fomentar la formació i qualificació obligatòria dels paranyers en els
aspectes ambientals i de protecció d'espècies, que comporta la caça del
“parany”.

4. Traslladar estos acords al Govern valencià.

Traslladar este acord al molt honorable president de la Comunitat Valenciana, a
l'honorable conseller de Medi Ambient, Aigua, Urbanisme i Vivenda i a l'honorable
consellera de Cultura i Esports.
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10. MOCIÓ D'EUPV SOBRE EL CENTENARI DE L'EXPOSICIÓ REGIONAL DE
1909.

El Sr. alcalde proposa deixar l'assumpte sobre la taula, a causa de l'absència per
malaltia del  portaveu d'EUPV.

11. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA
I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ
ORDINÀRIA DE 30 D'ABRIL.

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte de les resolucions
adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò que s'ha previngut en
l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la Comissió de
Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 30 d'abril de 2009.

12. PRECS I PREGUNTES.

A les vint-i-tres hores i cinquanta minuts, per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot
això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done
fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,


